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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, 
održane 11.12.2017. godine 

 
 Sjednicu je u 17,03 sati otvorio TIZIANO SOŠIĆ, predsjednik Gradskog vijeća Grada 
Pule (IDS-HNS-ISU-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao. 
 
POZDRAVLJA 
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE , gosp. Borisa Miletića 
- ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA  
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA,  
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 
- i ostale goste  
  
Prije službenog početka sjednice obavještava Vijeće da će se tijekom rada morati imati kraće 
pauze svaka 3 sata, zbog tehničkih razloga vezanih uz televizijski prijenos sjednice. 
 
RADI UTVRĐIVANJA PRISUTNOSTI I KVORUMA izvršio je prozivanje vijećnika. 
Obavještava da je vijećnik Danijel Ferić opravdao izostanak sa početka sjednice te će se 
kasnije priključiti sjednici. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS- HNS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mir. mandata  
2. ELENA GATTONI-

STEPANOV 
IDS- HNS-ISU-ZELENI   

3. IVAN NEKIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS- HNS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS- HNS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS  
16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS Od 18,45 sati 
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS S.Hrelja-mir. mandata 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
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21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
22. MIRKO JURKIĆ HDZ  
23. IVONA GUDELJ HDZ  
24. PETAR ĆURIĆ HDZ  
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID  
 
IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, utvrđuje da je 
prisutno 23 vijećnika, od ukupno 25 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati. 
 
OSTALI PRISUTNI: 
BORIS MILETIĆ, Gradonačelnik Grada Pule, 
ROBERT CVEK, zamjenik Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule, 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule, 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika 
IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika, 
LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule, 
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar, 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti,  
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu, 
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule, 
NIKOLINA RADULOVIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju, 
INGRID BULJAN,zamjenica pročelnika UO za prostorno uređenje, kom. sustav imovinu, 
MARTINA ŠAJINA MIHOVILOVIĆ, zamjenica pročelnika UO za prostorno uređenje 
MIRNA RADOLOVIĆ, zamjenica proč. UO za prostorno-komunalno uređenje 
VESNA DUKIĆ, JTP Kaštijun d.o.o. Pula, 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka d.o.o. Pula, 
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula, 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula, 
IGOR STARI, direktor JTP Pula Herculanea d.o.o. Pula, 
IGOR ŠKATAR, direktor JTM Pulapromet d.o.o. Pula, 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sport Pula, 
RENATO PERC, direktor JTP Tržnica d.o.o. Pula, 
DEAN STARČIĆ, direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula, 
BRANISLAV BOJANIĆ¸ direktor JTP Pula Parking Pula, 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU Pučko otvoreno sveučilište Pula, 
GORDANA JEROMELA KAJIĆ, ravnateljica JU Istarsko narodno kazalište Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, Dječji vrtići Pula-Pola, 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica Dječjeg vrtića RIN TIN TIN Pula-Pola, 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala, 
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića “Mali svijet” 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula, 
LORETTA MOROZIN, Dnevni centar Veruda Pula, 
DENIS STIPANOV, predsjednik Radne skupine za izradu planskih dokumenata Analize 
stanja, smjernica i Plana razvoja sustava civilne zaštite,  
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PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv s materijalima za 5. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 01. 
prosinca 2017. godine. 
Dana 06. prosinca 2017. godine dostavljena je dopuna dnevnog reda s točkom  
 

-18. Izbori za članove Savjeta mladih Grada Pule 
 
Uz navedeno, 06. prosinca 2017. vijećnicima je na znanje dostavljeno: 
- Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna 

Grada Pule za mjesec studeni 2017. godine, sukladno odredbama članka 57. stavka 3. 
Zakona o proračunu (“Narodne novine” br. 87/08,136/12 i 15/15)  

- Rješenje o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Dječji vrtić – Scuola 
dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula-Pola 

 
Također, prethodno je vijećnicima dostavljeno 17.11.2017. godine na znanje: 
- Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Grada Pule za mjesec listopad 2017. godine 
- Rješenje o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 

 
Dana 08.12.2017. godine dostavili smo vam u roku zaprimljeni Amandman 1 i 2, 

podnesen od strane ovlaštenog predlagatelja Kluba vijećnika SDP-HSU, a na prijedlog 
Proračuna Grada Pule za 2018. godinu  

Također, su vam dostavljena Izvješća o radu nadležnih odbora u pripremi sjednice 
Gradskog vijeća: Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene 
djelatnosti, Odbor za plan i financije i Odbor za razvoj 

 
Materijali i prijedlozi akata za ovu sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
 
Sukladno članku 70. Poslovnika Gradskog vijeća, Predsjednik vrši izmjenu dnevnog reda na 
način da izostavlja točku 11. „Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti za 
osnivanje založnog prava na koncesiji“. 
 
Budući nije zaprimljen drugi prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, stavlja na 
glasanje dnevni red 5. sjednice Gradskog vijeća, sa 17 točaka kako ga je predložio na sjednici 
11.prosinca 2017.godine. 
 
UTVRĐUJE DA JE VIJEĆE SA 23 GLASOVA “ZA” I BEZ GLASOVA “PROTIV” 
usvojilo slijedeći 
 

D N E V N I R E D 
 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 4. sjednice Gradskog vijeća od 24.10.2017. godine 
3. Donošenje:  

a) Odluke o raspodjeli rezultata za 2016. godinu 
b) Izmjena Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2017. 

godinu 
c) Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godinu 
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d) Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 
djelatnosti Grada Pule za 2017. godinu 

e) Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 
2017. godinu 

4. Donošenje: 
a) Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 2017. godinu 
b) Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2017. 

godinu 
5. Donošenje: 

a)  Zaključka o usvajanju analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Pula-
Pola za 2017. godinu 

b) Zaključka o usvajanju smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Grada 
Pula-Pola za period od 1.1.2018.- 31.12.2021. godine 

c) Zaključka o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 2018. 
godinu s financijskim učincima za razdoblje 2018.-2020. godine 

6. Donošenje: 
a) Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja 

Stanice Pula na području Grada Pula-Pola  
b) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 
c) Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 
d) Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 

2018.g. 
e) Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu 

7. Donošenje: 
a) Proračuna Grada Pule za 2018. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 2019. i 

2020. godinu 
b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2018. godinu 

8. Donošenje Odluke o donošenju II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
„Max Stoja“ 

9. Donošenje: 
a)  Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi-Budicinova 

9 
b) Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi – k.č.362/8 

k.o. Štinjan 
10. Donošenje Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Pule 
11. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Sporazum o financiranju i kreditnoj 

suradnji za uređenje i izgradnju Doma za starije osobe Alfredo Štiglić Pula – Casa per 
anziani Alfredo Štiglić Pola 

12. Donošenje Odluke o prihvaćanju Prijedloga Odluke o povećanju temeljnog kapitala i 
Odluke o izmjeni Izjave o osnivanju društva s ograničenom odgovornošću PULA SPORT 
d.o.o. Pula 

13. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Monte 
Giro d.o.o. Pula. 

14. Donošenje Odluke o otpisu zateznih kamata na glavnicu duga (Dolinšek Snježana) 
15. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Grada Pula-Pola 
16. Donošenje Odluke o donošenju Lokalnog programa za mlade Grada Pule 2018.-     

 2020.  
17. Izbori za članove Savjeta mladih Grada Pule 
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AD - 1  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na prošloj 4. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju 
prednost. Molim da me obavijeste oni vijećnici koji eventualno odustaju od postavljanja 
pitanja. Vijećnici koji danas imaju prednost postavljati će pitanja prema slijedećem 
redoslijedu: 
 
1. Sanja Radolović (Klub SDP i dr.) 
2. Massimo Brajuha (Klub IDS i dr.) 
3. Radenko Ognjenović (Klub SDP i dr.) 
4. Ivan Nekić (Klub IDS i dr.) 
5. Mirko Jurkić (HDZ) 
6. Gordana Ferenčić (Klub IDS i dr.) 
 
Pita da li želi netko odustati od ovih koje je spomenuo od postavljanja vijećničkih pitanja te 
utvrđuje da nitko ne odustaje. 
 
U nastavku još su se neki vijećnici javili za postavljanje pitanja. 
Prelazi se na postavljanje pitanja. 
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Dobar večer svima. 
Kolegice i kolege, ja bih imala danas dva pitanja. 
Jedno za našeg Gradonačelnika Borisa Miletića, a jedno pitan je za našeg pročelnik 
Upravnog odjela za prostorno uređenje i komunalni sustav, gospodina Giordana Škuflića. 
 Prvo pitanje uputila bih našem Gradonačelniku. Naime, pročitali smo u medijima svih 
ovih dana da je u pripremi sporazum između Ministarstva državne imovine i Grada Pule 
kojim će se definirati međusobna prava i obveze vezano za 3 investicijska projekta 
Saccorgiane, Hidrobaze i Muzila, pa me zanima da li ćemo na sjednici Gradskog vijeća dobiti 
prijedlog tog Sporazuma prije konačnog definiranja ili će biti stvar samo Povjerenstva u 
defininiranju međusobnih prava i obveza. 
 Drugo pitanje koje upućujem pročelniku Giordanu Škufliću vezano je za redovno 
održavanje pulskih semafora. Naime, ja vam moram reći iz svog osobnog iskustva u jutro 
vođenja na posao, sebe na posao, dijete u školu, da zaista nailazim svako jutro na 
katastrofalno stanje što se tiče održavanja pulskih semafora, a koliko sam imala prilike malo 
proučiti vidim da je posao dobilo poduzeće Cardo Pula d.o.o. na period od 15.12.2016. do 
1.12.2018. godine. 
 Što se tiče samog održavanja pulskih semafora vidljivo je, osim što koči protočnost u 
samom prometu, pogotovo na nekim vrlo frekventnim lokacijama u gradu, a dovodi se i u 
pitanje sama sigurnost u prometu, pa bih uputila pitanje pročelniku kako i što se planira 
poduzeti po pitanju povećanja kvalitete uređena redovnog održavanja pulskih semafora na 
pulskim prometnicama. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljuje vijećnici Sanji Radolović. 
Gradonačelniče imate riječ. 
 



 

7 
 

BORIS MILETIĆ: 
 Dobar večer svima, buona sera a tutti. 
 Uvaženi gospodine predsjedniče, uvažena vijećnica Sanja Radolović, ja vam se 
zahvaljujem na postavljenom pitanu i pokušat ću ga, ipak, malo obrazložiti iako je pitanje 
jednostavno glede natječaja ugovora i odnosa sa Gradskim vijećem. 
 Grad Pula je od samih početaka ideje stavljanja u funkciju bivših vojnih objekata, 
bivših vojnih zona na našem području, aktivo sudjelovao u radu svih državnih tijela kako 
nadležnog Ministarstva turizma, tako i sadašnjeg Ureda za raspolaganje državnom imovinom. 
Dakle, taj Ured je kroz svoje vrijeme mijenjao svoje oblike da bi danas radio kao zasebno 
Ministarstvo državne imovine. Dakle, želio bih podsjetiti da je velika većina i pretežita 
većina svih tih bivših vojnih područja, ako pričamo o području Sjeverne pulske luke od 
područja Muzila, odnosno od područja Saccorgiane gdje smo možda još u najboljim 
omjerima, uvjetno govorim, in favore Grada. Dakle velika većina tih zona je temeljem 
Zakona državna imovina. Znači, nije gradska imovina, odnosno Grad ima relativno mali 
postotak udjela u vlasništvu na tim područjima. Od Saccorgiane Grad Pula ima nešto 
značajniji udio u imovinu. 
 Dakle, ono to sam htio istaknuti da smo mi kao gradska uprava nakon što su oružane 
snage donijele odluku da se za njih to perspektivna vojna područja napravili doista sve što je 
u našoj ingerenciji, a naša je ingerencija, dakle, da temeljem prostornih planova, tu mislim na 
Prostorni plan Grada Pule, Generalnog urbanističkog plana, dakle, omogućimo prenamjenu 
vojnih nekretnina u civilnu uporabu. Kada kažem civilnu uporabu tu ima puno različitih vrsta 
sadržaja od gospodarskih do sporta, rekreacije, kulture i drugih namjena. 
 Isto tako ovo Gradsko vijeće, ne u ovome sazivu, ali Gradsko vijeće Grada Pule je 
usvojilo potrebne odluke koje se odnose na određene susjedske sporove koje Grad Pula vodi 
sa državom, ali gdje smo se unaprijed, dakle, država, Grad Pula dogovorili da ti imovinski 
sporovi ne bi smjeli biti kočnica ili sprječavati moguću realizaciju projekata već po konačnoj 
odluci suda vidjet će se tko je bio u pravu da li Grad Pula koja usporava državi, dakle, 
uknjižbu na određenu imovinu.  
 Jednako tako ovo Gradsko vijeće je i prihvatilo strateški projekt stavljanja u funkciju 
bivših vojnih zona u prirodnom smjeru i kao takvog me ovlastilo da temeljem odluke Vlade 
Republike Hrvatske takav ugovor i potpišem. Jednako tako Vlada Republike Hrvatske u 
tadanjem sazivu taj je projekt proglasila projektom od strateškog interesa za Republiku 
Hrvatsku. 
 Zašto sam rekao ovaj uvod ? Rekao sam ovaj uvod zato što često javnost kaže vojska 
je napustila te zone, prepustila to Gradu, zašto to niste stavili u funkciju. Dakle, ima jedan ali, 
reći ću nažalost, vojska je napustila ta područja, ali nije prepustila imovinu Gradu već dalje 
država, kažem još jednom, na ova tri područja, pretežiti, odnosno većinski vlasnik zemljišta. 
Kako sam više puta isticao da nismo dovoljno bogati da nam sve to skupa zjapi prazno, kako 
postoji interes, znate i sami da je bio raspisan međunarodni pozivni natječaj, gdje su dvije 
svjetske korporacije iskazale svoj interes za ulaganjem, otvaranjem novih radnih mjesta, čime 
bi korist imala i lokalna zajednica, ali i Državni proračun, insistirao sam na tome da interes 
da država, koja je troma, po meni neodgovorni vlasnik, poduzme potrebne korake kako bi se 
to stavilo u funkciju. Dakle, ponavljam, prvi korak je bio učinjen u 11. mjesecu 2015. godine. 
Nažalost, prošlo je stvarno puno vremena da se drugi korak nije napravio, nešto radi sam 
ministar Goran Marić, koji se doista zauzeo i vjerujem da će ono što je rečeno da će biti i 
urađeno, po osnovu, dakle, državni predstavnik u to Povjerenstvo, različitih ministarstava, 
Ministarstva imovine, Ministarstva pomorstva, Ministarstva turizma, Ministarstva kulture, 
svoje predstavnike je imenovao i Grad Pula, kolegu pročelnika Giordana Skuflića i Istarska 
županija, pročelnika Josipa Zidarića. Dakle, Povjerenstvo kao takvo je formirano. Koji će 
oblik biti gospodarenja zemljištem to će sigurno pretežni vlasnik država odlučiti, da li će to 
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biti dosadašnji model instituta prava građenja ili će to biti neki drugi model o tome će 
vlasnici zemljišta odlučiti, a vi znate da ja u skladu sa svojim ovlastima i temeljen zakona 
svaku radnju koja se odnosi na nekretnine, znači, imovinu, a čija vrijednost prelazi milijun 
kuna, dužan sam zatražiti od Gradskog vijeća suglasnost. Ovdje se radi o više milijunskim 
iznosima, tako da budete uvjereni da ću to i ovoga puta, ne samo bog zakona, nego zato što to 
želim od vas zatražiti i normalno informirati ovog Gradsko vijeće. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ pročelniku Giordanu Škufliću. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Srdačan pozdrav svim prisutnima. 
 Činjenica je da u zadnje vrijeme promet u Gradu Puli zbog radova koji se izvode je 
opterećen i određeni prometni tokovi su preopterećeni prometom koji se odvija. Naime, 
signalizacijski sistem, znači, u Gradu Puli ima neku svoju povijest, ali bez obzira na to, 
situacija koja se danas pojavljuje nije bila prethodnih godina tako izražena. Činjenica je da 
semaforski sustavi koji su kod nas instalirani na 15 raskrižja su dosta stari, teško ih je 
održavati, to su stare sklopke itd., jednostavno to je problem modernizacije takvog jednog 
sistema. Međutim, SUH, znači, projekt putem kojeg ćemo mi zajedno sa našim komunalnim 
poduzećima razmatrati promet grada Pule, koji se financira iz fondova europske unije, znači, 
Europske banke, znači, moći ćemo na jedan kvalitetan način sagledati tu problematiku i u 
suglasnosti, u suradnji sa Pula prometom i Pula parkingom, omogućiti jedan novi moderan 
sistem koji bi trebao imati zadovoljavajuće mjere za sve građane grada Pule. One raskrsnice, 
one točke koje su danas problematične, a u budućnosti se bude pokazalo da neće biti 
potrebno napraviti prometnu vertikalnu svjetleću signalizaciju nju ćemo ili pretvarati u 
kružne tokove ili u neka druga prometna rješenja, koja će biti kvalitetnija, bolja i sigurnija. 
Znači, činjenica je da sada u ovoj situaciji zbog starog, pogotovo zbog preopterećenosti 
određenih prometnih tokova za koje smatramo da će ih se smanjiti kada se bude pustila 
zaobilaznica u promet, a u bliskoj budućnosti radimo na tome, vodimo računa sa našim 
komunalnim poduzećima da se putem tog projekta koji će biti sufinanciran, znači  
nađe najkvalitetnije rješenje koje će zadovoljavati sve kompletne potrebe ovoga grada u 
smislu vertikalne signalizacije, semaforske signalizacije, općenito vertikalne signalizacije.  
 Ugovor imamo sa Cardom d.o.o, znači, sa poduzećem koje cijelo vrijeme održava, niz 
godina, našu signalizaciju, znači našu svjetleću, semaforsku i možda je sva sreća da on još 
uvijek radi, jer je to kao što sam rekao jedan stariji sistem, jako teško je danas naći dijelove, a 
i struku koja bi se adekvatno i kvalitetno s time mogla baviti. 
Evo toliko. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Radolović. nemate dopunsko pitanje. 
 Kolega Massimo Brajuha, možete postaviti pitanje. 
 
MASSIMO BRAJUHA: 
Dobar večer svima. 
Imao bih dva pitanja. 

Prvo je pitanje za direktora Pragrande, gospodina Igora Starog, a drugo za gospođu 
Vesnu Dukić, Kaštijun d.o.o. 
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  Nedavno su po mjesnim odborima prezentirane aktivnosti vezane za izgradnju 
kanalizacijskog sustava koji se u većoj mjeri financirao iz bespovratnih sredstava Europske 
unije. Kada spominjem prigradska naselja mislim na Valdebek, Busoler, Veli Vrh i Štinjan. 
Interes kod građana je izuzetno velik, pa me zanima ako nas gospodin Igor Stari može 
obavijestiti o aktivnostima koje su provedene u 2017. godini, a isto tako je u planu i za 201u 
godinu. 
 Drugo pitanje za gospođu Vesnu Dukić, što se tiče Centra za gospodarenje otpadom 
Kaštijun, zanima me da li je dobivena dozvola za rad i kada bismo mogli očekivati otvaranje 
postrojenja. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Dajem riječ gospodinu Igoru Starom, direktoru Pragrande d.o.o. Pula. 
 
IGOR STARI: 
 Dobar večer svima. 
 Radi se , kao što znate, zadnjih dvije godine o dva projekta Europske unije. Jedan je 
aglomeracija Pula Sjever, a drugi je aglomeracija Pula Centar. Pula Sjever je dio koji se 
odnosi na Grad Vodnjan, Općinu Fažana i dio Grada Pule, odnosno naselje Štinjan koji 
gravitira tehnološki toj aglomeraciji. 
Drugi projekt je Pula Centar, koji je projekt usmjeren izgradnji, odnosno dovršetku sustava 
kanalizacijskog sustava Grada Pule i koji uključuje ovo što ste spomenuli prigradska naselja 
Grada Pule. 
 Što se tiče projekta Pula Centar gdje je grad sudjeluje u manjem dijelu as obzirom na 
ukupnu količinu potrošnje vode, radi se o naselju Štinjan koji bi realizacijom tog pro0jekta 
dobilo kanalizaciju odnosno u konačnici bi cijelo naselje Štinjan bilo pokriveno 
kanalizacijskim sustavom. Trenutno se projektira 10 km kanalizacijske mreže sekundarne 
kanalizacijske mreže u naselju Štinjan i očekujemo da bi početkom godine, odnosno u prvom 
kvartalu 2018. godine gađani na svoje adrese trebalo i dobiti od Ureda Državne uprave poziv 
za rješavanje imovinsko-pravnih odnosa sa time da jedan dio građana, nekih stotinjak ve 
dobilo poziv na novom području, jer se prvo išlo na rješavanje imovinsko-pravnih odnosa 
takozvanih kičme sustava, odnosno rekonstruiraju se svi magistralni vodovi na tom području 
i sve crpne stanice, naravno, u konačnici izgraditi novi uređaji drugog stupnja. Na taj način to 
područje stvorit će pretpostavke za daljnji razvoj. Znači, neophodna je infrastruktura, jer je 
danas taj dio kanalizacijskog sustava odavno prevaziđen što se tiče kapaciteta. Dakle, kada 
govorimo o nekim rokovima za ovu aglomeraciju upravo slijedeći tjedan je zadnji sastanak sa 
izvođačem projektne dokumentacije, Studija izvedljivosti je napravljena i mi računamo da 
ćemo do kraja godine predati Studiju Hrvatskim vodama, odnosno očekujemo zadnji sastanak 
sa tehničkom pomoći od strane Europske unije, odnosno Giaferson da nam se taj projekt 
odobrio i 2018. godina bi bila godina odobrenja i , naravno, kada se projekt odobri ide raspis 
natječaj. Ja se nadam da će Hrvatske vode biti ažurirane, brze i da bi u 2o18. krajem godine 
mogli imati prve te ugovore, što znači da bagere očekujemo negdje 2019. godine u punom 
kapacitetu. Rekonstruirati će se negdje 30 kilometara sekundarne mreže , ne samo u Štinjanu 
već i u Fažani i u Vodnjanu. Rekonstruirati će se i napraviti nove stanice na potezu od 
Štinjana, Puntižele, Fažane do Vodnjana, odnosno do Peroja i napraviti će se uređaji drugog 
stupnja pročišćavanja čime će se zaštiti onaj dio akvatorija.  
 To je što se tiče projekta Pula Sjever. 
 Pula Centar je dio projekta koji se odnosi konkretno na Grad Pulu. Znate da smo 
napravili obalni kolektor, formiralo osnovnu kičmu sustava i trenutno je u projektiranja 
projektna dokumentacija. 
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 Projekt Pula Centar predviđa osim izgradnje uređaja najmanje drugog stupnja 
pročišćavanja i rekonstrukciju dva ključna magistralna, odnosno kolektora, to je od 
Pragrande, gdje ćemo odvojiti fekalnu kanalizaciju od oborinske kanalizacije i Šijanski 
kolektor, odnosno Šijanski sliv gdje će se rekonstruirati kako dio za oborinsku kanalizaciju 
tako i dio za sekundarnu. 
 Ono to nas u Pula Centru još očekuje je 3,2 kilometara rekonstrukcije stare 
kanalizacijske mreže samog centra grada, radi se o potezu od Sergijevaca do Kandlerove i 
svih poprečnih ulica, znate da je tamo kanalizacija još iz doba Austrije i Rima i da 
jednostavno taj dio moramo u potpunosti zamijeniti novim dijelom, jer ako ne ćemo imati 
prodore morske vode u sustav, što znači da novi biološki uređaj neće moći funkcionirati kako 
bi trebao.  
 Treći do, možda i najvažniji, ono što najviše zanima građane je izgradnja sekundarne 
kanalizacijske mreže na području Grada Pule. Grad Pula inače ima nekih 180 %, trebamo 
stići do 95 %, a tih 10-tak posto ćemo dobiti spajanjem svih prigradskih naselja na 
kanalizacijsku mrežu. Radi se o 42 kilometara nove kanalizacijske mreže i isto kao i na 
projektu Sjever očekujemo dobivanje lokacijskih dozvola u prvoj polovici godine za taj dio 
naselja i daljnje ponovno prezentacije prema mjesnim odborima i rješavanje imovinsko-
pravnih odnosa. Možemo reći da je 2018. godina, godina rješavanja imovinsko- pravnih 
odnosa i završetka projektne dokumentacije. Pula Centar će krenuti nešto kasnije u odnosu na 
Pula Sjever, ali mislim da su ova dva projekta koja se procjenjuju na iznos od nekih 
600/700.000.000,00 kuna će pitanje kanalizacije biti riješeno slijedećih 30-tak godina. 
 Što se tiče financiranja treba istaknuti da su to projekti koji se financiraju najvećim 
dijelom iz Europske unije, da će jedinice lokalne samouprave morati osigurati 10 % od 
ukupnog iznosa, što za Grad Pulu iznosi negdje 60/70.000.000,00 kuna. Jedan dio će 
osigurati država, a jedan dio će osigurati Hrvatske vode. Isti dio se odnosi i na dio Pula 
Sjever, odnosno u dijelu gdje će Pula jednim manjim dijelom sudjelovati, jer ima daleko 
manji udio u potrošnji vode, znači, daleko manji sustav.  
 Intenzivno se pripremamo i htio bih naglasiti da ćemo 2018. godine puno 
komunicirati sa građanima, odnosno pozivati i očekujemo dobru suradnju u smislu rješavanja 
imovinsko-pravnih odnosa kao osnovnog preduvjeta da bi projekt mogao biti realiziran. 
Mislim da je svima u interesu da nešto što košta toliki novac, a za što dajemo 10 % da 
realiziramo i da konačno svi, sva prigradska naselja od Štinjana, Velog Vrha, Busolera, 
Valdebeka, svih onih do Komunala, Marine itd., znači, svi oni će dobiti kanalizaciju uz uvjet 
da se riješe imovinsko pravni odnosi.  
Evo, toliko. Hvala vam. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam gospođu Vesnu Dukić, direktoricu Kaštijuna d.o.o.Pula, da se obrati Vijeću. 
 
VESNA DUKIĆ: 
 Poštovani predsjedniče, poštovani vijećnici, dobar večer. 
 Pitanje je bilo da li smo dobili dozvolu za rad? Još ne. Ali, moram reći da je krajem 
prošlog tjedna istekao rok ostavljenog od Ministarstva od 90 dana, da smo mi sve smo dobili 
od izvođača, što je traženo nadopunu nakon tehničkog pregleda, dostavili u Ministarstvo i 
očekujemo svaki dan, da li će to biti uporabna dozvola ili će to biti još neko traženje dopuna, 
jer je u postupku su i neka javno-ravna tijela između ostalih i Ministarstvo zaštite i okoliša 
trebalo dati svoje očitovanje. Moram reći da se radi o 4 uporabne dozvole. Ja se nadam da za 
niti jednu od 4 neće biti većih problema da ih dobijemo, a da li će to biti za dan, dva ili 
tjedan, to je meni stvarno jako teško reći, ali mogu reći da smo došli do kraja. 
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 Dozvolu za gospodarenje otpadom isto tako je jedan od ključnih elementa koji 
moramo dobiti ako se misli dobiiti8 dozvolu za rad. Ona je isto u proceduri, u postupku. 
 Ono što bih htjela reći da nakon dobivanja uporabnih dozvola Fond koji je ugovorio 
posao sa izvođačima u ime Republike Hrvatske mora preuzeti od izvođača postrojenje i 
nakon toga ga predati nama i tek tada mi počinjemo sa radom. Ja se iskreno nadam da će to 
biti dokumentacija riješena do kraja ove godine.  
 Ja ću zamoliti predsjednika ako mogu samo još rečenicu nadopunit vezano za 
kancerogenost volatilnih tvari koje se pojavljuju u medijima, ako dozvolite, samo malo da 
pojasnim, jer vjerujem da to interesira vijećnike, a isto tako i širu javnost. Radi se o 
kvalitativnim organskim spojevima koji nastaju u industriji, maziva, premaziva kod većih 
industrijskih postrojenja gdje dolazi do sagorijevanja, nešto što je nama najbliže, to je auspuh 
našeg auta, dim cigarete. Hlapljivi dio organski spojevi u visokim koncentracijama, neki od 
njih mogu biti kancerogeni, ali ono što moram reći i pojasniti, kod nas u zakonodavstvu 
postoji cijeli niz uredbi, pravilnika koji govore o graničnim vrijednostima emisija. Granična 
vrijednost, bez obzira da li se radi o emisiji u zraku, vodu, tlo, bilo kojim sastavnicama 
okoliša, znači ona vrijednost, koja je daleko niža od vrijednosti koja utječe na ljudsko 
zdravlje. Znači, ono što je definirano kao granična vrijednost, znači, neka vrijednost koju mi 
možemo ispuštati u okoliš, to je vrijednost koja nema nikakvo g utjecaja na zdravlje ljudi i na 
okoliš uopće. 
Evo, to sam osjećala dužnost pojasniti da ne bi bilo nesporazuma. 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem i na dodatnoj informaciji. 
 Kolega Brajuha, da li ste zadovoljni s odgovorom? 
/M. Brajuha: Zadovoljan sam s odgovorima/. 
 Dajem riječ Radenku Ognjenoviću. 
 
RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Dobar večer svima. 
 Danas sam dobio materijale što sam pitao gospodina Giordana Škuflića u vezi što smo 
imali na sjednici Odbora u vezi pulske zaobilaznice. Imali smo malih nesuglasica na tom 
Odboru, pa bih želio da mi pojasni neke detalje u ovome što sam dobio, jer su 
razmimoilaženja nastala oko toga o rokovima gradnje pulske zaobilaznice . Ja sam s nekog 
svog iskustva gledao i smatram da u roku od 150 dana što je napisano u prvom ugovoru što je 
sklopljen s izvođačem krajem 9. mjeseca. U današnjim materijalima koje sam dobio prije 
jedno sat i pol vremena piše da su rokovi prekoračeno za 31 radni dan. Smatram da 
jednostavno to baš i ne drži vodu. Želio bih iz tog razloga napomenuti, jednostavno što u 
materijalima za današnju skupštinu iz prijedloga izmjene gradnje za 2017. godinu predviđena 
sredstva za zaobilaznicu iznose 26.500.000,00 kuna., pa me zanima da li eventualno s tim 
aneksom ugovora došlo je do povećanja cijena zaobilaznice, jer je bilo govora da će cijela 
zaobilaznica koštati 20.000.000,00 kuna plus PDV-e što bi iznosilo 25.000.000,00 kuna. 
Razlika je u 1.500.000,00 kuna, pa me zanima da li su ta sredstva utrošena ili ne.  
 I još me zanima da li se u prvom ugovoru sa izvođačem radova postoji članak 
ugovora o neizvršavanju radova u planiranom roku, odnosno koje su konzekvence izvođača 
ako te rokove ne ispuni.  
  Drugo pitanje imam za gospodina Gradonačelnika. 
 Dakle, svjedoci smo već u zadnje vrijeme trakavice oko NK Istra 1961. Strah nas je 
da se Klub polagano ne ugasi sve ljubitelje sporta. Ne bih htio da ostali sportovi trpe nauštrb 
nogometnog kluba. Na vidjelo izlaze velike razliker, dubioze u Nogometnom klubu, pa me 
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zanima da li se predviđa pokretanje revizije za financijsko poslovanje Kluba od kad je 
Nogometni klub postalo dioničko društvo, te da li su se sredstva koja je Grad namijenio za 
aktivnosti mlađi kategorija namjenski koristio za njihove aktivnosti svih ovih godina. 
Evo, toliko. Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ pročelniku Giordanu Škufliću da odgovori na prvo pitanje. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Još jedanput dobar večer svima. Srdačan pozdrav. 
 Da krenemo nekim redom. 
 Mi smo danas poslali neke materijale vam E-mailom negdje oko 14,00 sati, tako da 
ste vjerojatno imali mogućnost pročitati, pa ću vam sada u biti ono što nije jasno pokušati 
objasniti.  
 Naime, povećanje radova koji su 20.000.000,00 kuna plus PDV-e se ne mijenjaju. 
Ono što se tim ugovorom nije moglo definirati su nadzor, voditelj projekta i kontrolna 
ispitivanja i još neke stvari koje se glavnim ugovorom ne definiraju. 
 Okvirni sporazum omogućava gradskoj upravi da krene sa radovima onda kada su svi 
uvjeti ispunjeni, kada se ima financijskih sredstava, kada ga putem prve javne nabave 
odaberemo izrađivača u tom trenutku možemo krenuti sa radovima. Činjenica je da kada 
imate ugovor kad se potpiše odmah, odmah nastupaju prava i obveze i ne može se od toga 
odstupati i zato je zakonodavac predvidio potpisivanje, znači, okvirnih sporazuma. 
 Okvirni sporazum nam omogućava da napravimo, kao što smo u ovom slučaju 
napravili 4 ugovora. Ugovor 1 koji bi bio na iznosu od 2.679.000,00 kuna i rok izvođenja tih 
radova bi bio 30 dana i radovi su izvedeni u ugovorenom roku. Ugovor 2 iznosio je 
979.573,56 kuna, rok za izvršenje tih radova je bio 15 radnih dana i oni su isto izvedeni u 
ugovorenom roku. Ugovor 3, vrijednost radova je bio 7.7136.925,77 kuna i rok za izvođenje 
ovih radova bilo je 58 radnih dana. I ti su radovi izvedeni u tom ugovorenom roku. 
 Poštivanje izvođenje radova na gradilištu, izvršenje radova u roku kontrolira nadzorna 
služba koja je za to zadužena, projekt menadžer, voditelj projekta, i oni to verificiraju, znači, 
moraju potvrditi. 
 U svim ostalim situacijama zakon je propisao kad se radovi koji se produžavaju jesu 
opravdani ili nisu opravdani.  
 Mi smo do 3. ugovora morali kompletno poštivanje dinamike izvođenja radova i nije 
bilo nikakvih potreba da se bilo na koji način poseže za člankom 10 iz okvirnog sporazuma. 
 Ugovor 4 , vrijednost tog ugovora je 13.929.583,26 kuna i rok izvođenja je 47 dana. 
Tek u ovoj fazi izvođenja radova po ovom četvrtom ugovoru, izvođač radova dao je zahtjev 
16.010.2017. godine da se produži rok za 23 radna dana, da ustvari produženje roka bude 
4.012.2017. godine. Po svim ovim drugim elementima svih ugovora rok za dovršenje 
izvođenja radova trebao je biti 2-011.2017. godine. 
 Činjenica je da su oni naveli određene razloge koje je nadzor prihvatio. A drugi 
zahtjev za produženje iz vođenja radova je bio 1.012.2017. godine i po izvođaču radova 
zatražili su 8 radnih dana. Isto tako i u tom slučaju je nadzor i voditelj projekta su pristali na 
produženje radova zato, jer je sukladno zakonu, po obrazloženju izvođača radova, produženje 
radova bilo opravdano. 
 Penali se naplaćuju u onom trenutku kada se radovi produže, a nema opravdanog 
razloga niti nadzor, niti voditelj projekta to dozvoliti, voditelj projekta zavisno od veličine 
investicije. Ovo je investicija od preko 10.000.000,00 kuna. Znači, mora postojati voditelj 
projekta. 
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 Činjenica je da je Grad Pula kao naručitelj radova, izvođač radova ceste, voditelj 
projekta i nadzor, sukladno zakonu izvršavaju svoje obaveze. I da sukladno svemu onome što 
sam sada iznio rokovi nisu prekoračeni. 14.012.2017. godine je rok po zadnjem produžetku 
koji je odobrio nadzor, Grad prihvatio. I stoga se neće koristiti odredbe kazne članka 10. 
Mislim da sam bio detaljan. Na druga pita ako treba možemo odgovoriti. 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ Gradonačelniku da odgovori na drugo pitanje. 
  
BORIS MILETIĆ: 
 Hvala vam lijepa na postavljenom pitanju, uvaženi vijećniče, pa ću si dozvoliti, ipak, 
obrazložiti i krenuti korak nazad. Sada smo u jednoj poprilično teškoj situaciji ukoliko 
gledamo NK Istra 1961, ali ću vas pokušati podsjetiti da je NK Istra 1961 bio drugi 
nogometni klub u Hrvatskoj koji je otišao u proces preoblikovanja. Prvi takav klub je bio 
Hajduk i rei ću po meni tada jednoj političkoj direktivi, mi smo doista htjeli da se sportska 
udruga, udruga građana preoblikuje u sportsko dioničko društvo iz razloga što uvijek su 
postojale neke dubioze, neki repovi, nikako baš taj naš nogomet nije bio na zelenoj grani, pa 
se podizalo kredite da bi se nekakvi dugovi plaćali i u principu mi smo možda u bivšem 
sustavu bili naviknuti da se profesionalni sport financira javnim novcem Međutim, danas 
novcima poreznih obveznika financirati profesionalne sportaše mislim da nije ispravno. Zato 
smo išli u proces preoblikovanja kada su se stekli svi potrebni uvjeti, tada je to i Zakon o 
sportu bio omogućio, gdje Grad Pula postao suvlasnikom NK Istra 1961 iz razloga što je 
država svoja potraživanja temeljem 0baveza za mirovinsko, zdravstveno, poreznog 
opterećenja, dakle, svoja je potraživanja prenijela na Grad, odnosno jedinice lokalne 
samouprave i mi smo tako ostali suvlasnikom Kluba, doduše manjinskim, ali smo u 
suvlasništvu. Tada je većinski vlasnik bio fizička osoba, koja je po meni u danom trenutku 
podmetnula svoja leđa, inače danas ne bismo pričali o ovom Klubu kao prvoligašu. Jedno 
vrijeme je ispunjavao svoje financijske obveze prema Nogometnom klubu. Kada to više nije 
mogao činiti on je svoje dionice prodao trgovačkom društvu koji su današnji vlasnici 
većinskog paketa dionica, tvrtka se zove RMU (Round Midnight Ulaganja d.o.o.) iz Zagreba, 
čiji su vlasnici Američki posrednici. 
 Zašto to ističem? Ističem zato što od prvoga dana mi smo se kao Grad obvezali 
nastaviti financirati dio troškova potrebnih za funkcioniranje omladinskog pogona. Dakle, ja 
ću još jednom ponoviti, držim da nije ispravno sredstvima poreznih obveznika financirati 
profesionalni sport, odnosno plaće nogometaša, trenera i svih drugih troškova za 
funkcioniranje u jedno prvoj nogometnoj lizi postoje. I zato držim da je jedio ispravno 
ukoliko opet ću ponoviti kada govorimo o profesionalnom sportu, nemojte zaboraviti da mi 
putem Saveza sportova financiramo preko 78 udruga različitih sportaša, ali se radi o 
amaterskom sportu, jer za naše uvjete profesionalci imaju poprilično visoke osobne dohotke i 
stav naš je u tome da sredstva poreznih obveznika ne bi smjela biti kao izvor tih prihoda. 
 Međutim, ti sadašnji većinski vlasnici su jednako tako došli u određene poteškoće, 
nisu našli način financiranja toga Kluba, Grad je svoje obveze izvršio i oni su, dakle, odlučili 
da su voljni, barem smo to mogli vidjeti, isčitati kako u medijima tako u razgovorima, svoje 
dionice prodati, a za to se mora naći neki kupac koji je voljan , prije svega, kupiti, preuzeti 
Klub koji ima određene dubioze, mislim da se to radi negdje oko 1.700.000,00 eura, to nisu 
mala sredstva. I normalno da se sa vlasnicima, vidimo koji su dionice kupili, koje žele 
prodati, treba dogovoriti oko cijene po kojima se te dionice žele prodati.  Dakle, tu ću 
zaključiti. Nedavno sam zatražio, obzirom da smo mi manjinski suvlasnici, imamo jednog 
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člana Upravnog odbora, gospodina Mujidžu, koji predstavlja Grad u Upravnom odboru, da se 
pokrene sazivanje Skupštine društva zbog izuzetno zabrinjavajuće situacije u smislu obveza 
koje su premašile temeljni kapital društva i da vidimo kako dalje, da li će biti interesa za 
kupnju Kluba, neće biti interesa, jer kažem još jednom, ono našu obvezu koju smo preuzeli 
mi smo ispunili. Nogometni klub godišnje je dužan, jer je Sportsko dioničko društvo dužno 
izvršiti reviziju. Mi smo isto tako zatražili podatke, jer smo imali pritužbe roditelja na 
kvalitetu i organiziranost samog omladinskog pogona u smislu utroška sredstava i vjerujem 
da ćemo na toj Skupštini morati de facto čuti većinskog vlasnika koje su njegove namjere u 
smislu budućnosti Kluba, ali i u smislu ljudi koji su tamo zaposleni, jer nisu to samo igrači i 
treneri i stručni stožer. Tamo ima nemali broj ljudi koji jednako tako već mjesecima nisu 
primili svoj osobni dohodak. Tako da situacija je teška, zabrinjavajuća, ali još jednom 
ponovit ću moj stav, držim da neovisno o toj situaciji mi kao predstavnici građana u ovome 
gradu ipak trebamo štiti interes cjelokupnog građanstva, ponavljam, interes financiranja 
amaterskog sporta, natjecateljskog sporta i držim da iz Gradskog proračuna nije korektno, 
odnosno ja se tome protivim, da se iz Gradskog proračuna krpamo bilo kakve dubioze, 
dugovanja ili da iz Gradskog proračuna financiramo profesionalne igrače. To nije obveza 
jedinica lokalne samouprave, mislim da je to neispravno, za takav sport treba imati interes 
netko tko to zna i raditi. Ovi postojeći imovinski vlasnici, moram to istaknuti, su proteklih 
godina uložili doista ne mali novac, ali očito nije samo novac dovoljan. Treba imati 
strategiju, viziju, kvalitetan menadžment, organizaciju kako bi jedan takav projekt mogao 
uspjeti. 
Nadam se da sam vam odgovorio na pitanje.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Ognjenović možete mišljenje dati. 
 
RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Gospodin Giordano Škuflić jednostavno je na moje pitanje odgovorio da oni nisu 
poštovali rokove. Ne znam zašto je u materijalu napisan sveukupan tok izvođenja radova po 
svim pojedinačnim ugovorima kumulativno iznosi 150 radnih dana bez obzira na broj 
sklopljenih ugovora. Za mene je to ipak brojka koja se trebala poštovati. Možda će biti bolje 
sreće prilikom treće faze rekonstrukcije pulske zaobilaznice. Možda će naš izvođač dobiti tu 
treću fazu. Sada smo svjedoci kako je prva faza bila upitna u pogledu radova, u drugoj fazi 
očito da su prekoračili rokove, pitanje da li mjesec i pol ili dva i pol mjeseca, ali očito da su 
prekoračeni rokovi, jer da su se radovi radili ovakvim tempom kao i sada moguće da bi u 
roku od 150 dana i prije bili gotovi. 
 Gospodine Gradonačelniče ovo što ste prije objasnili to je sve već poznato, ali ja sam 
vas ipak pitao da li ćete vi, odnosno da li će Grad pokrenuti vanjsku reviziju da se vide 
sredstva da li su sredstva koja je Grad uplaćivao u NK Istra 1961 namjenski se trošila. To što 
ste vi zatražili da se sazove Skupština mi smo sve ove godine dobili Izvješća nogometnog 
poslova NK Istra 1961., koje Grad uredno prihvatio, na ovom Gradskom vijeću su ova 
Izvješća uredno prihvaćena, a očito je da nešto ne štima, pa mislim da bi bio red da li vi ili 
netko iz vaših službi pokrene to pitanje da se jednostavno izvrši financijska revizija od kada 
je NK Istra 1961 postalo dioničko društvo da li su se sredstva, što ste sami rekli da su 
sredstva građana ovoga grada namjenski trošila. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Gradonačelniče imate riječ. 
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BORIS MILETIĆ: 
 Možda nisam bio dovoljno jasan pa ću ponoviti. Grad Pula kao manjinski suvlasnik 
nogometnog kluba ima svog člana u Upravnom odboru, gospođina Mujidžu već dugi niz 
godina. I rekao sam da je već bilo pritužbi određenih roditelja čija djeca treniraju i jesu u 
omladinskom pogonu, da uvjeti u kojima taj pogon radi, koja djeca imaju, nisu 
zadovoljavajući. Zato smo bili zatražili putem našeg člana u Upravnom odboru, detaljnu 
financijsku analizu, novac koji Grad Pula uplaćuje iz Proračuna na što se novac točno trošio. 
I ta analiza je pokazala da su troškovi funkcioniranja omladinskog pogona značajno veći 
nego što Grad Pula pokriva Ali, ukoliko vi želite, ja sam evo voljan vam omogućiti razgovor 
i sa predstavnicima Kluba i sa predstavnikom koji predstavlja Grad Pulu u Upravnom odboru 
Kluba da vam se ti podaci podastru. Dakle, vrlo precizno sam odgovorio da sam protiv toga 
da sredstva poreznih obveznika odlaze na financiranje profesionalnih sportaša. Mislim i 
držim da je za to te financije trebaju osigurati većinski vlasnik, onaj koji je odlučio uložiti 
svoj novac i ići u jedan takav poduzetnički poduhvat, jer nogomet možda je najbitnija 
sporedna stvar na svijetu, ali jednako tako ima puno profitabilnih klubova koji svojim 
vlasnicima, dakle, titularima donose zaradu. Vjerujem da je to bio poslovni motiv zašto je 
netko odlučio se uložiti više milijuna eura u jedan takav sportski projekt. 
 A vezano na prvo pitanje podsjećam potrebu, jer sam više puta razgovarao sa 
direktorom Cesta iz Pule i onda svaki put mi kaže molim vas Gradonačelniče probajte vi isto 
kažete da smo mi Pulska tvrtka, da zapošljavamo preko 300 ljudi, da sve poslove dobivamo 
na javnom natječaju. Problem koji je bio u prvoj fazi zaobilaznice je saniran o trošku 
izvođača, tako da ne znam zašto uvijek mislimo da je netko drugi bolji od ljudi koje imamo 
ovdje s dugom tradicijom i koji kvalitetno rade ne samo u Puli, nego po čitavoj Istri i nekako 
osjećam se kao kad netko od domaćih dobije posao kao da to nešto ne valja. Valjda mi bismo 
trebali težiti tome da ona t vrtka koja ovdje radi, zapošljava ljude, plaća poreze i doprinose u 
Gradski proračun, ne možemo ga favorizirati, jer nam to zakon ne dozvoljava, a ja sam sretan 
svaki put kada jedna domaća tvrtka dobije posao Grada Pule. Najprije ako je moguće da bude 
područje Grada Pule, ako nije područje Grada Pule, neka bude barem i Iste, jer tzi ljudi tu 
rade i tu troše i trgovina ima od toga koristi9. A vjerujte bilo je koliko puta i prijava i 
anonimnih i istraga i svega. Kada bismo mi samo jedan milimetar kao uprava pogriješili 
vjerojatno ni pročelnik ni ja ne bismo bili za ovom govornicom. Normalno da u građevini 
ima i određenih problema, ali nikome nismo ništa oprostili, a sjetite se samo kada su bili 
otvoreni radovi rekli smo da ćemo planirane radove dovršiti do Božića. To je bio planirani 
ugovorni rok do Božića. I kada smo išli razmišljati o nakon turističke sezone da li zatvoriti u 
potpunosti čvorište ili omogućiti jedan dio da b ude prohodan to smo napravili samo kako bi 
se omogućilo da se čim prije radovi okončaju. Nešto više ima, ovaj tjedan, ukoliko 
vremenske prilike budu dopustile, već ćemo stvarno do kraja tjedna imati mogućnost 
prometovanja jednom po meni vrlo, vrlo značajnom prometnicom u našem gradu. Osjećao 
sam potrebu reći, ne znam zašto imamo protiv poduzeća koje godinama ovdje rade, koji 
zapošljavaju naše ljude, plaćaju u Proračun. Ja sam najsretniji kada firma iz Pule dobije bilo 
koji posao na javni natječaj. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ kolegi Ivanu Nekiću da postavi pitanja. 
 
IVAN NEKIĆ: 
 Hvala gospodine predsjedniče. 
 Moje prvo pitanje je za gospodina Giordana Škuflića. 
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 Neovisno to se događa u NK Istra 1961 Grad Pula povećava svoja davanja za sport, a 
posebno mi je drago što se nastavljaju izgradnje sportskih multikulturalnih igrališta. Trenutno 
se grade dva u Puli, jedno na Pragrande, a jednog na Vidikovcu. Mene zanima ako nam 
možete reći kako teku ti radovi i kada za n neke možemo očekivati njihov o otvaranje. 
 A moje drugo pitanje je za gospodina Ivana Glušca. 
 Počeo je advent u Puli. Pula je lijepo ukrašena, Program Prosinac u Puli ima preko 
200 programa i mislim da su građani jako zadovoljni. 
  Ono što je novo to je klizalište koje je ove godine premješteno sa Karoline na Trg 
kralja Tomislava, pa me zanima kako su građani reagirali na to, odnosno postoji li interes. 
 Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ : 
 Zahvaljuje, 
 Riječ ima pročelnik Giordano Škuflić. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Hvala na pitanju.  
 Radimo dva multifunkcionalna igrališta na Vidikovcu. Multifunkcionalno igralište 
mali nogomet, košarka, rukomet, boćalište, fitnes, prostor, šetalište. Iznos je 1.700.000,00 
kuna s PDV-eom. Izvođači radova su Vladimir Gortan i Croatia tenis. 23.011.2017. godine su 
uvedeni u radove i rok za izvođenje radova je 70 dana, računajući praznike i nedjelje, koji se 
ne računaju, to je negdje tamo polovinom drugog mjeseca trebali bi biti radovi završeni. Oni 
su započeti. I za sada kako imamo izvještaj sa terena kreću nekom dinamikom, dinamikom 
koja u biti zadovoljava, koja je pred viđena.  
 Igralište na Pragrandeu radi cesta, 1.220.000,00 kuna je vrijednost radova, 
multifunkcionalno igralište, mali nogomet, košarkaško igralište i rukomet, urbana oprema 10 
parkirnih mjesta i prometnica koja vodi, izlazi na Mutilsku ulicu gore. Pošto znamo da je 
tamo jedna denivelacija terena i da jednostavno ono što je tamo na terenu, znači, prometnica 
koja je u funkciji nije adekvatna i nije sigurna za prometovanje.   
 Oba dva natječaja bila su javna natječaja, javna nabava je bila za ovaj drugi objekt 
isto 70 dana, rok izvođenja radova. Mislim dam su ceste uvedene pet, šest dana prije za 
izvođenje radova od Croatia tenisa, Vladimira Gortana na objektu Vidikovac. Vjerujemo da 
će rokovi biti poštivani. Za sada je sve kako smo predviđali. Jedan dio sredstava bilo je 
predviđeno da se planom ti radovi izvesti u ovoj godini, a ostatak radova u idućoj godini, isto 
predviđeno u Proračuna 2018. godine. To je ono što smo zavrtali, to nastavljamo i vjerujem 
kažem još jedanput da će se sve ono što smo predvidjeli i poštovati i od strane izvođača i od 
strane nas kao naručioce radova. 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Pozivam gospodina Ivana Glušca, direktora Pula Sport da odgovori na ostavljeno pitanje.  
 
IVAN GLUŠAC: 
 Dobar večer svima, buona sera a tuttti, poštovani predsjedniče, Gradonačelniče, 
zamjenice i zamjenik Gradonačelnika, poštovani vijećniče. 
 Evo, kao što znate , ima sada već nekih desetak dana da e u sklopu predbožićne 
manifestacije Prosinac u Puli na Trgu kralja Tomislava našem novouređenom trgu kojeg smo 
otvorili prije jedno četiri i pol mjeseci postavljeno klizalište, prvi put Hrvatskoj je u jednom 
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gradu na obali klizalište na otvorenom što ja mislim da povećava doživljaj i ljepotu samog 
klizanja. 
 Ono što bih htio istaknuti da je do sada u ovih desetak dana klizalište radi interes za 
klizanje 30-tak posto viši nego što je bio to protekle godine kada je klizalište bilo na Karolini. 
Isto tak htio bih naglasiti da se zbog toga što se ova put nalazimo u naselju, znači, na Verudi, 
striktno poštujemo odredbe o jačini zvuka i o kućnom redu, tako da iako imamo dozvolu da 
po danu bude muzika do 90 decibela glasnoće, nikada ne prelazimo 60-tak decibela. Znači, 
50 % još imamo mogućnost da idemo gore, međutim, pokušavamo da to klizalište koje znači 
radost naše djece ne ometa stanovnike na Verudi, jer kao što znate tamo prevladava starije 
stanovništvo, penzioneri koji zapravo imaju neke malo drugačiji životni ritam, nego što imaju 
mlađi ljudi. Međutim, ono što bih htio istaknuti, htio ih se zahvaliti ovim putem još jedanput 
gospodinu Bojaniću iz Pula Parkinga zbog klizališta, jer kada ga je kupio prije par godina 
zapravo to je bio početak jednog razvoja tog klizališta koje im sve veći interes i ono što je 
isto tako, htio bih reći klizalište za razliku od Prosinca u Puli neće završiti sa Novom 
godinom, nego će trajati sve dok traju školske ferije. Uglavnom nadam se da smo ove godine 
bolji nego što smo bili prošle godine, a da ćemo slijedeće godine biti bolji nego što smo bili 
ove godine. 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Nekić imate riječ. 
/Nekić: Zahvaljujem na odgovorima/. 
 Hvala. 
 Kolega Mirko Jurkić možete postaviti pitanje. 
 
MIRKO JURKIĆ: 
 Dobar večer svima, buona sera a tutti. 
 Imao bih dva pitanja večeras. 
Prvo pitanje bih uputio gospodinu Gradonačelniku. 
 Dobili smo, moram priznati popriličan broj pitanja zabrinutih građana, radnika, 
kooperanata, čak vjerujem i sindikalnih predstavnika, radi se o «Uljaniku». Brodogradilište 
«Uljanik», ja neću ovdje govoriti koliko je brodogradilište važno za Pulu, koliku povijest ono 
ima, koliko prihoduje i što sve znači za ovaj grad, za Istru i za Hrvatsku, naravno. Zanima me 
obzirom da na stanje koje su pokrenuli uvaženi saborski zastupnici, odnosno pitanja u 
Hrvatskom saboru, a i o tome da se i po medijima već neko vrijeme piše o nekakvim 
mogućim dodatnim investicijama, odnosno o samom stanju u brodogradilištu, ja barem nisam 
primijetio da jer Grad Pula službeno, odnosno Gradonačelnik i već tko je smatrao da je 
potrebno, jasno se po tom pitanju izjasnio, pa me zanimalo ima li Grad nekakav stav o tome, 
mislim, i tražim od vas objašnjenje, na osnovu koji način se misli uključiti u to pitanje, a 
obzirom da je broj zaposlenih u «Uljaniku» i ne daj bože njegovo gašenje ili smanjenje obima 
rada dovelo do velikih socijalnih problema s obzirom da sama dugovanja prema 
kooperantima je preko 150-000.000,00 već sada u ovom trenutku, a o plaćama koje kasne, a 
kada počnu kasniti onda nažalost to vrlo često može značiti i dodatne probleme u samoj 
tvrtci, pa bih volio znati postoji li kakva saznanja vezana uz to i što se misli o tom pitanju 
poduzeti. 
 Drugo pitanje bih uputio, pretpostavljam, gospodinu Škufliću. Radi se o javnim 
sanitarnim čvorovima. Eto, mene osobno zanima, jer sam krećući se po gradu primijeti0 da 
imamo zaista samo nekolicinu javnih sanitarnih čvorova koji u prosjeku, vjerojatno, stari 
skoro pa stotinjak godina, kada se sa popularnim latrinama, to svi znaju što je, kojih ima 3 
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koliko se ja sjećam, možda još koja, i kada turisti koji dolaze u naš grad, koji se iskrcavaju 
autobusima na obali, kad dolaze sada sve više jedni manji kruzeri, ti klijenti kada izlaze van 
iz tih kruzera, odnosno naši gosti, zaista nemaju gdje otići, a mislim da je vrlo tužno da u 
jednom turističkom gradu, pogotovo u gradu koji pokušava biti što više turistički i što ljepši, 
turisti to nemaju gdje to napraviti. I ovo što postoji jer poprilično u lošem stanju, pa me 
zanima također misli li se nešto uložiti u to, u izgradnju novih, povećanju kapaciteta 
postojećih i da li je to uopće u nekom planu, jer ako možemo financirati velike projekte od 
gradnje kanalizacijskog sustava i same rive koja se sada isto tako i širi i uljepšava, što je za 
pohvalu, onda smatram da i o ovoj stvari treba voditi brigu, jer ako ništa drugo to radi 
zdravlja građana i svih nas, a o ljepoti onoga to se radi van sanitarnih čvorova i unutar 
sanitarnih čvorova o tome nećemo govoriti. 
Eto, toliko. Hvala lijepa.  
   
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. Dajem riječ Gradonačelniku da odgovori na prvo pitanje. 
   
BORIS MILETIĆ : 
 Hvala na prvom pitanju. Ja vam se zahvaljujem na postavljenom pitanju uvaženi 
vijećniče i stava sam da tako krucijalne probleme sigurno neće se riješiti niti na press 
konferencijama, niti na zastupničkim pitanjima u Saboru RH, možda se čak malo i pogoršalo 
situaciju. Ali, kada me rijetko pitate onda na ozbiljnost same teme i situacije dozvolite mi da 
ipak to malo duže obrazložim. 
 Stav Grada Pule i stav mene je od uvijek vrlo jasan. «Uljanik» je jedan od simbola 
našega grada, ne samo tradicijski, nego držim ga, ono što je «Uljanik» napravio za bivšu 
Općinu Pula, danas Grad Pulu, u smislu izgradnje, stanogradnje, školovanja studenata, 
stipendiranja učenika, ulaganje u širu društvenu zajednicu, sport, stadion, igrališta itd. 
možemo nabrajati podosta. Ono što držim da je danas u «Uljaniku» najviše vrijedne to su 
sigurno akumulirana znanja, kao i vrijedni i marljivi ljudi i velika količina znanja koja se 
sadrži u projektantskim uredima, jer mogli smo svjedočiti da je «Uljanik» jedan od rijetkih 
svjetskih brodogradilišta koji je sposoban izgraditi vrlo sofisticirane strojeve na moru kao što 
su jaružari i mislim da je za gospodarstvo čitave Hrvatske bitno zadržati proizvodnju, 
posebice onu proizvodnju koja je u potpunosti orijentirana na izvoz je, ukoliko zanemarimo 
onaj brod koji je izgrađen za «Jadroliniju», mislim da sve ostale brodove «Uljanik» izvozi, 
dakle, on je apsolutno na svjetskom otvorenom tržištu. «Uljanik» sigurno ima poteškoća, to 
nije novina, u funkcioniranju, iako ima punu knjigu narudžbi sa izuzetno velikom 
vrijednošću. Sada baš kada ste me vi to pitali onda ću vam reći po mome sudu, ne mora 
značiti da je točan, koji je najveći problem «Uljanika», ne danas, već neko vrijeme. Problem 
je što nema sugovornika u ovoj državi. Jedna takva ozbiljna proizvodnja bi trebala imati 
kvalitetnog sugovornika i kvalitetnu suradnju u državi, jer vrlo dobro znate da su sva 
brodogradilišta u Republici Hrvatskoj prošli prvi proces sa nacije, jedino «Uljanik» nije, 
vrijeme HDZ-ove vlade, konac 90-te. Znate i sami da je ovaj grad svoja potraživanja od 
preko 70.000.000,00 kuna, a tadašnji godišnji proračun Grada Pula je bio 60 i nešto milijuna 
kuna, kompenzirao sa područjem Luke Pula, slobodne zone Luke Pula. I više puta sam to sa 
ove govornice ponovio da je taj novac uložen u fasade i u prometnice, ja sada govorim po 
osnovi komunalne naknade, onda bi vjerojatno imali kamene ulice i mramorne fasade, ali to 
se često zaboravlja, a to je istina. 
 Drugi put je «Uljanik» bio zakinut od strane vlade na čelu s HDZ-ero kada je bio 
ministar gospodarstva gospodin Popijač, kada su sva brodogradilišta na putu pristupanja 
Europskoj uniji trebala vratiti takozvane nedozvoljene potpore. To je učinjeno na način da se 
bro90gradilišštza u Hrvatskoj, dakle, obeštetila na način da je izvlašteno područje pomorskog 



 

19 
 

dobra i obzirom da Republika Hrvatska nije mogla obeštetiti u novcu kompenziralo sve sa 
potporama koje su trebale biti vraćene državi kao nedozvoljene. Govorimo o pristupanju 
Europskoj uniji i potrebi zatvaranju poglavlja konkurentnosti. I tada je «Uljanik» opet 
zakinut, jer mu nije kompenzirana realna vrijednost pomorskog dobra nego je ona bila 
umanjena. Koliko je to za njih značilo dovoljno govori da tada, iako je «Uljanik» bio u 
pretežitom vlasništvu Republike Hrvatske, većinskom, tadašnja Uprava čak je išla tužiti 
nadležnog ministra gospodarstva To baš nije uobičajeno, ali su ga na taj način uspjeli 
zakinuti. 
 I dalje gdje je problem ? Pro0blem je što bi ova naša zemlja kroz Banku za obnovu i 
razvitak, jer većina razvijenih zemalja imaju takve banke koje se bave financiranjem 
proizvodnje i izvoza u onoj fazi početne izgradnje. Naručitelj, brodovlasnik kada naruči brod 
isplati neki avans, a jedno takvo poduzeće koje se bavi izgradnjom brodova koji nije visoko 
profitabilno, puno su veći drugi efekti koje jedno takvo poduzeća ostvaruje za zajednicu, a 
reći ću koji su ima partnera koji treba normalno ishodovati nabavu repromaterijala kako bi se 
brod mogao izgraditi. 
 Dakle, brodogradilišta u Hrvatskoj su prošla kroz proces restrukturiranja, «Uljanik» je 
prošao kroz proces da je postao pretežito većinski u privatnom vlasništvo, išao je u proces 
dokapitalizacije i vjerujem da će nakon tih 20 i toliko godina barem jednom Vlada ove zemlje 
prihvatiti činjenicu i prihvatiti program restrukturiranja, jer je to neophodno. Kada govorimo 
o «Uljaniku», govorimo Uljanik grupi ko0ja je osim Pule ima i «3.maj» u Rijeci. Dakle, 
govorimo o velikom broju direktno zaposlenih ljudi i velikom broju kooperanata. Dakle, da, 
menadžment tvrtke je svjestan situacije, pripremio program restrukturiranja. 
  Kada pitate što sam ja učinio, razgovarao sam sa svim u ovoj zemlji koji su 
relevantni, normalno, uključujući i predsjednika Vlade od kojeg sam zatražio razumijevanje 
za jednu bazičnu proizvodnju koja je Hrvatskoj neophodna. Nemojmo zaboraviti da naša 
zemlja ima u brutto domaćem proizvodu udio u turizmu 20 %. To je jako puno, ali to je jako 
ranjivo. Mislim da bi bilo neophodno napraviti sve što je moguće, a to znači podmetnuti leđa 
jednom takvom sustavu «Uljanik» grupi da prođe proces restrukturiranja kako bi ta 
proizvodnja ne ostala, nego se još nadograđivala, jer u Programu retruktguri8ranja postoje 
projekti za još sofisticiranijim brodovima nego što su to bili jučer. Dakle, premijer se 
pozitivno izrazio. Znam da jednako tako da obzirom da smo članice Europske unije trebalo je 
dobiti i pozitivno mišljenje nadležne komisije, jer se radi, dakle, u ovom trenutku o potrebnoj 
potpori i proces restrukturiranja kako bismo zadržali jednu takvu kvalitetnu proizvodnju koja 
ima višestruku ulogu u našem gradu. Gledajte koliko još tehničkih škola je vezano na 
brodogradilište, a reći ću i određeni studiji tehničke struke kako u Puli, tako0 u Rijeci. 
 Mislim da se, i tu ću zaključiti, da se cijela Europa previše olako odrekla 
brodogradnje, puno brodogradilišta na sjeveru jesu zatvorena. Ja znam da mi teško možemo 
konkurirati serijskim m proizvođačima brodova u Kini, u Koreji, u Japanu, ali ono što je 
brodogradilište u Puli pokazalo da zna, da je sposobno0, dakle, proizvoditi najsofisticiranije 
brodove sa jako puno tehnologije i mislim da ukoliko imamo mudrosti u ovoj zemlji da ćemo 
barem jednom Vlada na čelu sa HDZ-eom prihvati potrebu očuvanja kako proizvodnje tako i 
radnih mjesta tako i izvoza. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem.  
 Pročelniče Škufliću odgovor na pitanje latrine. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Hvala na pitanju. 
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 Slažem se s vašom konstatacijom. Svjesni smo toga. i znamo da je to jedan problem u 
gradu Puli, pogotovo u zadnjim godina kada je veliki broj turista, pogotovo onih prolaznih 
koji dolaze autobusima , ima čak i privatnih, a nemaju gdje obaviti to što ih tišti u tom 
trenutku. 
 Imamo 4 pisoara, dva javna wcea koja održavamo. U programu imamo sredstva 
predviđena. Naše komunalno poduzeće na Karolini imaju takvu mogućnost, međutim, 
činjenica je da smo razmišljali o takvim nekim napravama koje bismo postavili u nekim 
određenim dijelovima grad barem dvoje, troje, koje će do konačnih uređenja nekih prostora 
kao što su Giardini, Dantov trg ili pulska obala, znači Riva biti uređeni i to omogućiti. Voditi 
ćemo računa. Hvala na sugestiji U periodu koji je pred nama možemo napraviti nešto d a 
poboljšamo standard, pružimo kvalitetniju uslugu po tom pitanju onima koji dolaze u naš 
grad. 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Jurkić imate riječ. 
 
MIRKO JURKIĆ: 
 Zahvaljujem na odgovorima. 
 Na prvo pitanje, odnosno na prvi odgovor koji je gospodin Gradonačelnik dao, dao je 
jedan širi uvod što je u redu, jer je dao presliku, sliku onoga što «Uljanik» znači za Pulu i to 
pretpostavljam da svi mi ovdje koji jesmo znamo. I dao je u biti meni u zadnjem dijelu 
odgovor na ono što sam ja htio čuti, a to je da je u suradnji sa Vladom i sa još drugim 
određenim institucijama napravio ono što je i u redu da se napravi sa strane Grada. 
 Imam samo jedno dopitanje, hajmo reći komentar, obzirom da je rekao gospodin 
Gradonačelnik da dvije spomenute Vlade određenih godina HDZ-ea nisu napravile što su 
trebale, odnosno mogle su to odraditi na bolji način. Zanima me što je napravio IDS kada je 
bio, ja ću reći na vlasti i dijelom obzirom na period na vlasti zajedno sa svojim koalicijskim 
partnerima, pa obzirom da ste spomenuli HDZ-e, bilo bi u redu da se objasni taj dio.  
 A gospodinu Giordanu Škufliću hvala na odgovoru. U biti nisam dobio odgovor kada 
će se krenuti s nečim, ali evo, kao što ste rekli hvala na sugestiji, ja preporučujem da što prije 
napravite obzirom da mislimo da se povećava broj turista, onda mislim na kemijski wece i ne 
bi bili baš dobar odgovor na to, pa neka se pokuša nekako napraviti što prije nekakva 
kvalitetna rješenja koja će dugoročno donijeti rezultate. 
Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ Gradonačelniku da odgovori na dopunsko pitanje. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Ja bih volio stvarno da razgovaramo na način što je u ovom trenutku najbitnije za 
«Uljanik», neovisno o stranačkom predznaku. Možemo sagledati taj period te Vlade i vidjet 
ćete da u tom periodu daleko najveći broj narudžbi su u popunjeni. A kako se odnosila ona 
Vlada, kako se odnosi ova Vlada, o tome najbolje bi mogla reći Uprava društva. Rekao sam 
taj problem se neće riješiti niti press konferencijama, niti pokušajem prikupljanja bilo kakvih 
političkih poena na tu temu. Ja držim da je doista situacija previše ozbiljna i zato sam u 
uvodu i rekao na taj način, jer na tjednoj razni, neću reći svakodnevno, ali na tjednoj razini 
razgovaram sa Upravom i činimo sve što je u našoj moći da pomognemo. Ako pitate što IDS 
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za ovaj grad napravio. Sve zahtjeve brodogradilišta je ovaj grad prihvatio. od prostornih 
planova, uređenja infrastrukture, ograničenja određenog dijela grada zbog pruge koja je njima 
koristila za proizvodnju- 
  Dakle, ovaj grad i kako bi očuvao proizvodne procese napravio je sve što je 
brodogradilište od njega zatražilo. Znači, na čelu s ovom Upravom i s ovom Stranko0m. i 
napraviti ćemo sve što treba da pokušamo to očuvati, ali taj zalogaj je naprosto prevelik za 
ovaj grad, taj proces restrukturiranja bez stvarno iskrene podrške države bojim se da nije 
moguće napraviti normalno, uz određene strateške partnere. To je neophodno, ali ja bih 
apelirao prema svima nama da pokušamo ne koristiti tu temu u nekakve političke obračune, u 
nekakve jeftine političke poene, nego da svako u svojoj domeni, a vi to jednako tako možete 
napraviti sve što možete da očuvamo radna mjesta, da očuvamo proizvodnju, da očuvamo taj 
simbol ovoga grada. To je moja molba prema vama i u HDZ-eu i u bilo kojoj drugoj 
političkoj stranci. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. Gradonačelniče. 
 Moram konstatirati da smo dosta premašili vrijeme ovih sat vremena za aktualni sat, 
međutim, ipak je postavljanje pitanja o toj bitnoj temi započelo unutar to roka . Ispričavam e, 
međutim, upisali smo dugove, odnosno prednosti koje će nas na slijedećoj sjednici imati za 
postavljanja pitanja jesu kolegica: Gordana Ferenčić, koja je ponovno, nažalost, moramo 
prenijeti na slijedeću sjednicu, kolega Roberto Fabris i kolega Redžep Raimović i ostali koji 
će se javiti na slijedećoj sjednici. 
 
 Prelazimo na drugu točku dnevnog reda. 
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 4. SJEDNICE  

GRADSKOG VIJEĆA OD 24.10.2017. GODINE 
 
Vijeće je bez primjedbi sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova usvojilo  
 
   SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 4. sjednice Gradskog vijeća od 27.07.2017. godine 
 
 
 
AD – 3.  DONOŠENJE:  

a) Odluke o raspodjeli rezultata za 2016. godinu 
b) Izmjena Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2017. godinu 
c) Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. 

godinu 
d) Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba 

društvenih djelatnosti Grada Pule za 2017. godinu 
e) Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u 

kulturi Grada Pule za 2017. godinu 
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Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić. Pročelnici nadležnih upravnih odjela obrazložili su izmjene programa svaki iz svog 
djelokruga rada: 
- 3.a) Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
- 3.b) i c) Giordano Škuflić - pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovinu,  
- 3.d) Elvira Krizmanić Marjanović – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti  
- 3.e) Jasmina Nina Kamber-pročelnica Upravnog odjela za kulturu  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), 
3. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), 
4. Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić, vijećnici su dobili na 
tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi djelovali su : RADENKO OGNJENOVIĆ, VESNA SAJIĆ, 
odgovori na postavljena pitanja. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, utvrđuje da se u 18,45 sati sjednici pridružio vijećnik 
Danijel Ferić, pa sjednici prisustvuje 25 vijećnika. 
 
Predsjednik zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku 3. od a-e. 
 
Nakon glasanja utvrđuje da je  
 
Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PRORIV» i 8 «SUZDRŽANIH» glasova donijelo: 
 
AD- 3 a)  O D L U K U 

  o raspodjeli rezultata za 2016. godinu 
 
Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PRORIV» i 8 «SUZDRŽANIH» glasova donijelo: 
 
AD- 3. b) IZMJENE PROGRAMA 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2017. godinu 
 
Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PRORIV» i 8 «SUZDRŽANIH» glasova donijelo: 
 
AD. 3.c) IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godinu 
 
Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PRORIV» i 7 «SUZDRŽANIH» glasova donijelo 
 
AD- 3.d) Z A K L J U Č A K 

o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 
djelatnosti Grada Pule za 2017. godinu 

 
Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PRORIV» i 8 «SUZDRŽANIH» glasova donijelo: 
 
AD – 3.e) Z A K L J U Č A K 
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o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi 
Grada Pule za 2017. godinu 

 
 
 
AD – 4 .DONOŠENJE: 

a) Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 2017. godinu 
b) Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 

2017. godinu 
 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE 
Boris Miletić.  Uvodno obrazloženje dala je VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za 
financije i opću upravu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su dobili na tablet. 
 

Vijeće je bez rasprave sa 17 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i s 8 
«SUZDRŽANIH» glasova donijelo pod 
 
AD- 4.a) IZMJENE I DOPUNE 

  Proračuna Grada Pule za 2017. godinu 
 
Vijeće je bez rasprave sa 17 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i s 8 

«SUZDRŽANIH» glasova donijelo pod 
 
AD – 4.b) O D L U K U 

o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna 
Grada Pule za 2017. godinu 

 
 
 
 
AD – 5. DONOŠENJE: 

a) Zaključka o usvajanju analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada 
Pula-Pola za 2017. godinu 

b) Zaključka o usvajanju smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite 
Grada Pula-Pola za period od 1.1.2018.- 31.12.2021. godine 

c) Zaključka o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 
2018. godinu s financijskim učincima za razdoblje 2018.-2020. godine 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić. Uvodno obrazloženje za sve tri točke dao je Denis Stipanov, predsjednik Radne 
skupine za izradu planskih dokumenta Analize stanja, Smjernica i Plana razvoja sustava 
civilne zaštite 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su primili na tablet. 
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U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su : ROBERTO FABRIS, BRUNA JOVANOVIĆ, 
KLAUDIO KARLOVIĆ, DENIS STIPANOV, odgovori na postavljena pitanja, BORIS 
MILETĆ, dopunsko obrazloženje. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku 5. a) b) i c) te nakon 
glasanja utvrđuje da 
 
Vijeće je jednoglasno, sa 25 glasova „ZA“ donijelo 
 

a) Zaključak  
o usvajanju analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Pula-Pola za 
2017. godinu 

 
Vijeće je jednoglasno, sa 25 glasova „ZA“ donijelo 
 

b) Zaključak 
o usvajanju smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola 
za period od 1.1.2018.- 31.12.2021. godine 

 
Vijeće je jednoglasno, sa 25 glasova „ZA“ donijelo 
 

c) Zaključak 
o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 2018. godinu s 
financijskim učincima za razdoblje 2018.-2020. godine 

 
 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE: 

a) Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 
spašavanja Stanice Pula na području Grada Pula-Pola 

b) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 
c) Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 
d) Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada 

Pule za 2018. godinu  
e) Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULEG Boris 
Miletić, uvodna obrazloženja su dali pročelnici nadležnih upravnih tijela i to za točku: 
- 6.a) Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
- 6. b) i c) Giordano Škuflić - pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovinu,  
- 6.d) Elvira Krizmanić Marjanović – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti  
-6. e) Jasmina Nina Kamber-pročelnica Upravnog odjela za kulturu  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik:Tiziano Sošić), 
2. Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), 
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3. Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić, vijećnici su primili na 
tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP- HSU-SDSS-HSLS; 
pojedinačnoj raspravi: PETAR ĆURIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ, IVAN GLUŠAC, odgovori 
na postavljena pitanja 
 
PREDSJEDIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku 6. a), 
b), c), d), e), te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
Vijeće sa 20 glasova «ZA»,bez glasova PROTIV», 1 «SUZDRŽANIM» glasom donijelo pod 
 
AD -6. a) P R O G R A M  

javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe  
spašavanja Stanice Pula na području Grada Pula-Pola 

 
Vijeće sa 14 glasova «ZA»,bez glasova «PROTIV», 11 «SUZDRŽANIH» glasova pod  
 
AD -6.b) P R O G R A M 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 
 
Vijeće sa 14 glasova «ZA»,bez glasova «PROTIV», 11 «SUZDRŽANIH» glasova pod  
 
AD -6.c) P R O G R A M 
  održavanja komunalne infrastruktzre za 218.godinu 
 
Vijeće sa 14 glasova «ZA»,bez glasova «PROTIV», 11 «SUZDRŽANIH» glasova pod  
 
AD – 6.d) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti 
Grada Pule za 2018. godinu 

 
 
Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 7 «SUZDRŽANIH» glasova pod 
 
AD – 6.e) Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu 
 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ određuje kraću pauzu u trajanju od 5 minuta. 
 
 
 
 
 

PAUZA OD 19,55 – 20,07 sati 
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AD – 7. DONOŠENJE: 
a) PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2018. GODINU  

I PROJEKCIJE PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2019. I 2020. GODINU 
b) ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2018. godinu 

 
 Predlagatelj za ove točke dnevnog reda je gradonačelnik grada pule Boris Miletić, a 
uvodno obrazlože podnijela je Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću 
upravu za točke a) i b) te također iznijela mišljenje o podnesenim Amandmanima 1. i 2. 
Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog Proračuna. 
Obrazlaže da su na Proračun pristigla 2 amandmana Kluba vijećnika DSP-HSU-a: 
 Amandmanom 1 na predloženi Proračun Klub vijećnika SDP-HSU predložio je da se 
iznos 2.287.200,00 kuna smanji iz Ureda Grada u iznosu 1.137.200,00 kuna, Upravnom 
odjelu za financije i opću upravu 650.000,00 kuna i Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu u iznosu od 500.000,00 kuna i rasporedi u Upravni odjel za 
društvene djelatnosti dio za sufinanciranje cijene usluga vrtića. 
 Napominje da Amandman nije u skladu sa Zakonom o Proračunu, odnosno od ukupno 
smanjenih iznosa od 2.287.200,00 kuna raspoređeno je samo 828.000,00kuna, odnosno 
1.459.200,00 kuna nije raspoređeno, tako da Proračun nije uravnotežen, odnosno nije 
sukladan članku 7. Zakona o Proračunu. 
 Amandman 2 na predloženi Proračun Klub vijećnika SDP-HSU je predložio u iznosu 
od 1.000.000,00 kuna, smanjenje za 4 Upravna odjela: Upravni odjel za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu u iznosu od 500.000,00 kuna, Upravni odjel za društvene 
djelatnosti 50.000,00 kuna, Upravni odjel za kulturu 150.000,00 kuna i navedenim iznosom 
predlaže se da se povećaju sredstva Upravnom odjelu za društvene djelatnosti to za nabavku 
udžbenika. 
 U Upravnom odjelu za društvene djelatnosti planirano je smanjenje u iznosu od 
50.000,00 kuna. Međutim, od ovih stavki koje su navedene u Planu za 2018 godinu je 
35.000,00 kuna, pa je predloženo smanjen veće od ukupno planiranih sredstava, te stoga i 
ovaj amandman nije u skladu s člankom 7. Zakona o Proračunu.  
 Ni jedan ni drugi amandman nije u skladu sa Zakonom o Proračunu, međutim, i kad 
bi iste mogli prihvatiti, odnosno da bi bili u suglasju sa Zakonom o proračunu, odnosno da se 
isti iznos koji je umanjen rasporedi na isti iznos na druge stavke, teško bismo mogli tako 
provesti s obzirom da su na mnogim stavkama paušalno određeni iznosi, nije moguće 
provesti, jer bi se samim time onemogućile određene aktivnosti pojedinih Upravnih odjela. 
Postoje određene obaveze koje su definirane kako radom samih Upravnih odjela tako i 
obavezama koje navedeni Upravni odjeli imaju, odnosno programi koji su ranije usvojeni ne 
bi bilo moguće realizirati sa umanjenjem stavki koje su predložene. 
  

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ poziva podnositelje amandmana, predstavnike 
Kluba SDP-HSU, da obrazlože svoje amandmane. 
 
 Vijećnica SANJA RADOLOVIĆ, obrazlaže podnesene amandmane te u skladu s 
člankom 47. stavak 7. Poslovnika podnosi ispravljene amandmane te ih predaje predsjedniku 
Gradskog vijeća. 
 
Nadležna radna tijela : 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2.Odbora za plan i financije (predsjednik : Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 
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 U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-
HSLS, MIRKO JURKIĆ u ime Kluba HDZ, VALTER BOLJUNČIĆ u ime Kluba vijećnika 
IDS-HNS-ISU-ZELENI, BORIS MILETIĆ odgovori na postavljena pitanja i dopunska  
obrazloženja. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ naglašava da je od Kluba vijećnika SDP-HSU dobio novi 
prijedlog amandmana, upozorava Vijeće da prema članku 47. Poslovnika je predviđeno da 
iznimno vijećnik može podnijeti amandmane na sjednici Gradskog vijeća u toku rasprave, što 
je i učinjeno, međutim, samo ako većina prisutnih vijećnika se s time složi amandmani se 
uzimaju u razmatranje. Na takav način podnseni, amandmani moraju biti u pisanoj formi uz 
obrazloženje. Utvrđuje da je Amandman predan u tijeku točke dnevnog reda predsjedniku 
Vijeća u pisanom obliku te daje na glasanje prijedlog da se isti uvrsti u dnevni red na 
razmatranje. 
 
Stavlja na glasanje prijedlog Kluba vijećnika SDP-HSU da se amandmani od 11. prosinca 
2017. godine uzmu u raspravljanje, te nakon glasanja utvrđuje da  
 

Vijeće sa 11 glasova „ZA“ (od 25 prisutnih vijećnika) nije prihvatilo prijedlog 
uvrštavanja amandmana u razmatranje. 
 
 S obzirom da nije bilo daljnjih zahtjeva za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO 
SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje riječ Gradonačelniku BORISU MILETIĆU da odgovori na 
postavljena pitanja . 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Obzirom na činjenicu da predlagatelj nije prihvatio amandmane i na stav predlagatelja 
da isti nisu u skladu s mjerodavnim zakonskim odredbama i s obzirom na prijedlog kojim je 
Klub vijećnika SDP-HSU dostavio nove amandmane, PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ pita 
predlagatelje amandmana da li ostaju kod amandmana podnesenih 8. prosinca 2017. te 
utvrđuje da je Klub vijećnika SDP-HSU odustao od amandmana podnesenih 8. prosinca 
2017. godine. 
 
 Zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje:  
DONOŠENJE: 
Proračuna Grada Pule za 2018. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 2019. i 2020. 
godinu 
Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2018. godinu,  
 
te nakon glasanja utvrđuje da je Vijeće pod točkom  
 
AD-7.a)  sa 17 glasova «ZA», 1 glas «PROTIV» i 7 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 
 P R O R A Č U N  

Grada Pule za 2018. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 2019. i 2020. godinu 
da je Vijeće pod točkom AD – 7.b) 
 
  sa 17 glasova «ZA», 1 glas «PROTIV» i 7 «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
  O D L U K U 
  o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2018. godinu 
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Predsjednik određuje pauzu u trajanju od 30 minuta. 
 
  

- PAUZA OD 21,10 – 21,45 SATI- 
 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ u nastavku rada obavještava Vijeće da su kolege vijećnici 
Mauricio Licul i Danijel Ferić, otišli sa sjednice, tako sada ima 23 člana Vijeća i može se 
nastavljati sa raspravljanjem. 
 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU II. IZMJENA I DOPUNA  

URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA “MAX STOJA” 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletć, uvodno obrazloženje je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela  
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas),  
3. Odbor za razvoj (predsjednik: Mirko Jurkić), vijećnici su primili na tablet. 
 
 Vijeće je bez rasprave jednoglasno donijelo 
 
 O D L U K U 

o donošenju II Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja «Max Stoja»  
 
 
 
AD – 9.DONOŠENJE 

a) Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi-
Budicinova 9 

b) Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi – 
k.č.362/8 k.o. Štinjan 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić, uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležih radnih tijela: 
 1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
 2.Odbora za prostornouređenje (predsednik: Igor Belas), vijećnici su primili na tablet. 
 
 Vijeće je bez rasprave jednoglasno donijelo pod 
 
AD – 9 a) O D L U K U 

o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi-Budicinova 9 
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 Vijeće je bez rasprave jednoglasno donijelo pod 
 
AD-9.b) O DL U K U 

o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi – k.č.362/8  
k.o. Štinjan 

 
 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE PROGRAMA KORIŠTENJA SREDSTAVA NAKNADE  

ZA ZADRŽAVANJE NEZAKONITO IZGRAĐENIH ZGRADA U  
PROSTORU NA PODRUČJU GRADA PULE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Mietić, uvodno obrazloženje je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela  
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović, vijećnici su primili na tablet. 
 
U raspravi za vijećnike sudjelovali su: RADENKO ONJNOVIĆ i GIORDANO ŠKUGLIĆ, 
odgovor na postavljeno pitanje. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje Program korištenja 
sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada 
Pule, te nakon glasanja utvrđuje 
 
da je Vijeće jednoglasno donijelo 
  
 P R O G R A M 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru  
na području Grada Pule 

 
 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA  

SPORAZUM O FINANCIRANJU I KREDITNOJ SURADNJI ZA  
UREĐENJE I IZGRADNJU DOMA ZA STARIJE OSOBE ALFREDO  
ŠTIGLIĆ PULA- CASA PER ANZIANI ALFREDO ŠTIGLIĆ POLA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić, uvodno obrazloženje je dala Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog 
odjela za društvene djelatnosti. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela  
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2.Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 
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 Vijeće je bez rasprave jednoglasno donijelo  
 
  O D L U K U  

o davanju suglasnosti na Sporazum o financiranju i kreditnoj suradnji za uređenje i  
izgradnju Doma za starije osobe Alfredo Štiglić 

 
 
 
 
AD – 12.  DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU PRIJEDLOGA  

ODLUKE O POVEĆANJU TEMELJNOG KAPITALA I ODLUKE O  
IZMJENI IZJAVE O OSNIVANJU DRUŠTVA S OGRANIČENOM  
ODGOVORNOŠĆU PULA SPORT D.O.O. PULA 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog redam JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić, uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dala Elvira Krizmanić 
Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 
  
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1. Odbor za statut i druge opće aktre (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije ( predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su primili na 
tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali : RADENKO OGNJENOVIĆ, IVAN GLUŠAC, 
odgovor na postavljena pitanja. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
prihvaćanju Prijedloga Odluke o povećanju temeljnog kapitala i Odluke o izmjeni Izjave o 
osnivanju društva s ograničenom odgovornošću Pula Sport d.o.o.Pula, te nakon glasanja 
utvrđuje da je 
 
Vijeće sa 14 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 9 SZDRŽANIH» glasova, donijelo   

O D L U K U 
o prihvaćanju Prijedloga Odluke o povećanju temeljnog kapitala i Odluke o  
izmjeni Izjave o osnivanju društva s ograničenom. 

 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA  

ZADUŽIVANJE RGOVAČKOM DRUŠTVU MONTE GIRO D.O.O.  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić, uvodno obrazloženje je dala Vesna Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije i 
opću upravu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović, vijećnici su primili na tablet. 
  
Vijeće je bez rasprave jednoglasno donijelo 
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 O D L U K U 

o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Monte Giro d.o.o. Pula. 
 
 
 
AD – 14.  DONOŠENJE ODLUKE O OTPISU ZATEZNIH KAMATA NA  

GLAVNICU DUGA (DOLINŠEK SNJEŽANA) 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić, uvodno obrazloženje dala je Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i 
opću upravu. 
 
Nadležna radna tijela : 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović, vijećnici su primili na tablet.. 
 
 U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: RADENKO OGNJENOVIĆ, MIRKO JURKIĆ, 
RADENKO OGNJENOIĆ, replika, SINIŠA GORDIĆ, ARDEMIO ZIMOLO, SANJA 
RADOLOVIĆ, replika, SINIŠA GORDIĆ, replika, RADENKO OGNJENOVIĆ, VESNA 
SAJIĆ, odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILEIĆ, dopunsko obrazloženje.  
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o otpisu 
zateznih kamata na glavnicu duga (Dolinšek Snježana), te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
Vijeće sa 15 glasova «ZA», 8 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
 O D L U K U 
 o otpisu zateznih kamata na glavnicu duga (Dolinšek Snježana), 
 
 
 
AD – 15  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O LOKALNIM 
  POREZIMA GRADA PULA-POLA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić, uvodno obrazloženje podnijela je Vesna Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za 
financije i opću upravu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović 
 
 Vijeće je bez rasprave jednoglasno donijelo  
 
 O D L U K U 
  o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Grada Pula-Pola 
  
 
AD – 16.  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU LOKALNOG PROGRAMA 
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ZA MLADE GRADA PULE 2018.-2020.  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić, uvodno obrazloženje je dala Lena Radunić, viša stručna suradnicu za kulturu i 
civilno društvo, Upravnog odjela za kulturu, koja je, nakon što je podnijela uvodno 
obrazloženja, pozvala Dina Starčića, predstavnika Savjeta mladih Grada Pule da izloži 
metodologiju izrade i sadržaj lokanog programa. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici su primili na 
tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su : SANJA RADOLOVIĆ, SINIŠA GORDIĆ, ELENA 
GATTONI STEPANOV, replika, PETAR ĆURIĆ. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
donošenju Lokalnog programa za mlade Grada Pule 2018.-2020. te nakon glasanja utvrđuje 
da je  
 
Vijeće jednoglasno donijelo 
 
 O D L U K U 

o donošenju Lokalnog programa za mlade Grada Pule 2018.-2020  
 
 
 
AD – 17.  IZBOR ZA ČLANOVE SAVJETA MLADIH GRADA  PULE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Odbor za izbor i imenovanja, u suradnji sa 
Upravnim odjelom za kulturu, pa molim Dianu Kukić Dasko, predsjednicu Odbora da iznese 
izvješće 
 
Predsjednik izvještava da je Odbor za izbor i imenovanja Gradskog vijeća objavio javni poziv 
za kandidiranje članova Savjeta mladih i njihovih zamjenika te je sa nadležnim Upravnim 
odjelom za kulturu proveo sve pripremne radnje i postupak za provođenje izbora po ovoj 
točki. Vijećnicima je dostavljen Izvještaj o provjeri formalno pravnih uvjeta kandidata i Lista 
kandidata za izbor članova Savjeta mladih.  
Zamolit ću Dianu Kukić Dasko, predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja da nam ukratko 
iznese Izvješće, nakon čega ćemo vam podijeliti glasačke listiće s popisom 11 važećih 
kandidatura radi provođenja tajnog glasanja.  
Glasanje se obavlja zaokruživanjem broja ispred 9 imena kandidata, koliko Savjet mladih 
članova. 
Molimo vijećnike da nakon glasanja ubace glasački listić u glasačku kutiju, a u pauzi nakon 
glasanja Odbor za izbor će s nadležnim upravnim odjelom za kulturu utvrditi rezultate. 
 
DIANA KUKIĆ DASKO, predsjednica Obora za izbor i imenovanja podnosi na temelju 
članka 6. Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Pule, Izvješće Odbora: 
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Na temelju članka 6. Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Pule-Pola („Službene novine“ 
grada Pule 09/14) Gradsko vijeće Grada Pula-Pola, Odbor za izbor i imenovanja, na sjednici 
održanoj dana 06. prosinca 2017. godine sastavio je  
 
I Z V J E Š T A J 
o provjeri formalnih uvjeta te utvrđivanje popisa važećih  
 kandidatura za izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada Pule 
 

I. 
1. Javni poziv za isticanje kandidatura za izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih 
Grada Pule objavljen je u dnevnom glasilu „Glas Istre“ i mrežnim stranicama grada Pule 
 
2. U roku za isticanje kandidatura zaprimljeno je 14 prijava predlagatelja i predloženo je 14 
kandidata i zamjenika kandidata 
 
3. Provjerom formalnih uvjeta zaprimljenih prijava utvrđeno je da 11 (jedanaest) prijava 
ispunjava formalne uvjete utvrđene Javnim pozivom, a 3 (tri) prijave ne ispunjavaju uvjete 
utvrđene Javnim pozivom 
 
4. Prijave koje ispunjavaju formalne uvjete utvrđene Javnim pozivom jesu prijave 

kandidata kako slijedi: 

Redni 
broj 

KANDIDAT PREDLAGATELJ 

1. TEUTA MOLNAR, rođena 04.01.1990. 
Pula, Zadarska 65 
 

START-UP UDRUGA ZA 
POTICANJE PODUZETNIŠTVA I 
ZAPOŠLJAVANJA MLADIH 
LJUDI 

2. MATEJA DAVID, rođena 14.09. 1989. 
Pula,Kastavska 10a 

NEFORMALNA SKUPINA 
MLADIH 

3. NADA KATIĆ, rođena 12.04.1988. 
Pula, Kvarnerska 8 

UDRUGA MLADIH I ALUMNI FET 
PULA 

4. DENIS PRENKAJ, rođen 27.01.1994. 
Pula, Rohreggerova 25 

UDRUGA MLADIH I ALUMNI FET 
PULA 

5. LUCIJA RADIN, rođena 23.02.1999. 
Pula, Gajeva 10 

UDRUGA MLADIH I ALUMNI FET 
PULA 

6. PAOLO PELESK, rođen 26.03.1992. 
Pula, Prilaz Monte Cappelletta 3 

KLUB MLADIH IDS, PULA 

7. ERIKA FILIPLIĆ, rođena 16.03.1998. 
Pula, Paduljski put 54 

KLUB MLADIH IDS, PULA“ 

8. PETRA ORLIĆ rođena 11.02.1988. 
Pula, Galijotska 7 

KLUB MLADIH IDS, PULA 

9. KARMEN ANTUNOVIĆ, rođena 
05.11..1993,Pula, Forum 7 

UDRUGA ZUM 

10. MONICA DEROCCHI, rođena 
20.02.1994., Pula Defranceschijeva 25 

ZAJEDNICA TALIJANA PULA 

11. MARKO VOŠTAN, rođen 30.08.1991. 
Pula, Greblova 4 

ZAJEDNICA TALIJANA PULA 
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5. Prijave koje ne ispunjavaju formalne uvjete utvrđene Javnim pozivom jesu prijave 
kandidata kako slijedi: 
 
Redni 
broj 

KANDIDAT PREDLAGATELJ NEDOSTATAK 

1 ŽELJKA MALIČ 
rođena 05.04.1993. 
Pula, Nezakcijska 4 

SOCIJAL DEMOKRATSKA 
PARTIJA HRVATSKE  

- Nedostaje izvadak iz 
registra za predlagatelja 
- nedostaje uvjerenje o 
prebivalištu 
- nedostaje rodni list 
/domovnica  

2. STEFANO LJUBEŠIĆ 
rođena 05.07.1992. 
Pula, Škokovica 18A 

Nema podataka -Nedostaje izvadak iz 
registra za predlagatelja 
ili 40 potpisa 
- nije predložen 
zamjenik člana 
- nedostaje očitovanje 
kandidata o prihvaćanju 
kandidature 
- nedostaje uvjerenje o 
prebivalištu 
- nedostaje rodni 
list/domovnica 

3 EMA KRT  
rođena 07.07.1998.  
Pula, Osječka 10 

MLADEŽ HRVATSKE 
DEMOKRATSKE 
ZAJEDNICE PULA 

- Nedostaje izvadak iz 
registra za predlagatelja 
- nedostaje uvjerenje o 
prebivalištu 
- nedostaje rodni 
list/domovnica 

 
 
6. Utvrđuje se da Listu kandidata za izbor članova Savjeta mladih Grada Pule čine prijave 
koje ispunjavaju uvjete iz točke 4. ovog Izvješća 
 
7. Ovo Izvješće i Lista kandidata za izbor članova objavit će se u dnevnom glasilu „Glas 
Istre“ i mrežnim stranicama Grada Pule 
 
8. Ovo Izvješće dostavlja se Gradskom vijeću Grada Pule 

 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), vijećnici su primili na 
tablet. 
  
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, utvrđuje da se nitko ne javlja za raspravu, zaključuje 
raspravu, pa moli stručnu službu da podijeli glasačke listiće vijećnicima i evidentira ih u 
popis vijećnika da vijećnici mogu pristupiti glasanju. 
 
Napominje da se odmah nakon glasanja određuje pauza od 15 do 20 minuta, kako bi Odbor 
za izbor utvrdio rezultate glasanja, te vijećnicima objavio Konačnu listu izabranih kandidata 
za Savjet mladih. 
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- PAUZA OD 23,00 DO 23,15 SATI - 
 
PREDSJEDNIK TIZANO SOŠIĆ, moli Dianu Kukić Dasko, predsjednicu Odbora za izbor i 
imenovanja da podnese izvješće o konačnim rezultatima izbora za članove i zamjenike 
članova Savjeta mladih Grada Pule. 
 
DIANA KUKIĆ DASKO, predsjednica Odbora za izbor i imenovana podnosi Izvješće o 
glasanju:  

Na temelju članka 10. stavak 7. Zakona o Savjetima mladih („Narodne novine“ br. 
41/14), na sjednici Gradskog vijeća Grada Pule od 11. prosinca 2017. godine, nakon 
raspravljanja Izvješća o provjeri formalnih uvjeta važećih kandidatura za članove i zamjenike 
članova Savjeta mladih, te provedenog tajnog glasanja za izbor Savjeta mladih, Odbor za 
izbor i imenovanja utvrđuje rezultate glasanja za izbor Savjeta mladih: 
 
Gradsko vijeće Grada Pule ima 25 vijećnika, te je štampano 25 glasačkih listića.  
Glasačke listiće preuzelo je 23 vijećnika, prema spisku vijećnika u prilogu.  
Glasalo je 23 vijećnika. 
Važećih listića bilo je 23. 
Nevažećih listića nije bilo. 
 
Slijedom provedenog tajnog glasanja pojedini kandidati za članove Savjeta mladih dobili su 
slijedeći broj glasova: 
Red 
Br KANDIDAT  PREDLAGATELJ 

BROJ 
 
GLASOVA 

 
1 

TEUTA MOLNAR 
(zamjenik: MIŠKO MACOLIĆ-
TOMIČIĆ) 

Start-Up udruga za 
poticanje poduzetništva i 
zapošljavanja mladih ljudi 

 
9 

2 MATEJA DAVID 
(zamjenik: JELENA TENČIĆ) 

Neformalna skupina mladih 23 

3 NADA KATIĆ 
(zamjenik: VALENTINA ŽGOMBA) 

Udruga mladih i alumni 
FET Pula 

23 

4 DENIS PRENKAJ 
(zamjenik: MATEJ MATOŠIĆ) 

Udruga mladih i alumni 
FET Pula 

23 

5 LUCIJA RADIN 
(zamjenik: AMELA ŠKRIJELJ) 

Udruga mladih i alumni 
FET Pula 

23 

6 PAOLO PELESK 
(zamjenik: MARIN DOMAGOJ CUKON) 

Klub mladih Istarskog 
demokratskog sabora 

16 

7 ERIKA FILIPLIĆ 
(zamjenik: DAMIR HODŽIĆ) 

Klub mladih Istarskog 
demokratskog sabora 

19 

8 PETRA ORLIĆ 
(zamjenik: KRISTIJAN PLETIKOS) 

Klub mladih Istarskog 
demokratskog sabora 

19 

9 KARMEN ANTUNOVIĆ 
(zamjenik: IVAN KUKAL) 

Udruga ZUM 10 

10 MONICA DEROCCHI 
(zamjenik: MIA VERK) 

Comunità degli Italiani di 
Pola-ZajednicaTalijana Pula 

23 

11 MARKO VOŠTAN 
(zamjenik: NIKA DIKOVIĆ) 

Comunità degli Italiani di 
Pola-ZajednicaTalijana Pula 

19 
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Predlaže se Gradskom vijeću da utvrdi konačne rezultate izbora za članove i zamjenike 
članova Savjeta mladih kako slijedi:  
 
Na temelju članka 10. stavak 7. Zakona o Savjetima mladih („Narodne novine“ br. 41/14), 
članka 7. Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Pule i članka 39. Statuta Grada Pula-Pola 
(«Službene novine» Grada Pule br. 07/09, 16/09,12/11 i 1/13), nakon provedenih izbora na 5. 
sjednici Gradskog vijeća Grada Pule održanoj dana 11.12.2017.godine, Gradsko vijeće 
utvrđuje i objavljuje  
 

KONAČNE REZULTATE IZBORA ZA 
ČLANOVE I ZAMJENIKE ČLANOVA 

SAVJETA MLADIH GRADA PULE 
 

I 
 
U Savjet mladih Grada Pule izabrani su članovi i zamjenici članova po pojedinim 
kandidacijskim listama:  
 

1. MATEJA DAVID   Neformalna skupina mladih 
(JELENA TENČIĆ) 

2. NADA KATIĆ   Udruga mladih i alumni FET Pula 
(VALENTINA ŽGOMBA)   

3. DENIS PRENKAJ   Udruga mladih i alumni FET Pula 
(MATEJ MATOŠIĆ) 

4. LUCIJA RADIN   Udruga mladih i alumni FET Pula 
(AMELA ŠKRIJELJ) 

5. MONICA DEROCCHI  Comunità degli Italiani di Pola-Zajednica Talijana Pula 
(MIA VERK) 

6. ERIKA FILIPLIĆ   Klub mladih Istarskog demokratskog sabora 
(DAMIR HODŽIĆ) 

7. PETRA ORLIĆ   Klub mladih Istarskog demokratskog sabora 
(KRISTIJAN PLETIKOS) 

8. MARKO VOŠTAN   Comunità degli Italiani di Pola-Zajednica Talijana Pula 
(NIKA DIKOVIĆ) 

9. PAOLO PELESK   Klub mladih Istarskog demokratskog sabora 
(MARIN DOMAGOJ CUKON) 

 
II 

 
Članovi Savjeta mladih i njihovi zamjenici biraju se na razdoblje od tri godine.  
 

III 
 
Savjet mladih konstituirati će se u roku od 30 dana od dana objave rezultata izbora.  
 

IV 
 
Ova Odluka objavljuje se u službenom glasniku te na mrežnim stranicama Grada Pule i u 
sredstvima javnog priopćavanja.  
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PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zahvaljuje se predsjednici i Odboru i zaključuje da je 
Vijeće primilo na znanje podneseno izvješće o izabranim članovima Savjeta mladih. 
 
 
Izvješćuje da će se rezultati izbora za članove i zamjenike članova Savjeta mladih objaviti na 
mrežnim stranicama Grada Pule i sredstvima javnog priopćavanja, a u svoje osobno ime i u 
ime Gradskog vijeća čestita novoizabranim članovima Savjeta mladih i želi im uspješan i 
dobar rad, s napomenom da se Savjet mladih treba konstituirati u roku od 30 dana od dana 
objave rezultata izbora. 
 
 
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen, te predsjednik zaključuje 5. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conclusa la quinta sessione municipale. 
 
 
 
Zahvaljuje se svima na sudjelovanju u radu 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
 
 

Sjednica je zaključena u 23,20 sati. 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
ZAPISNIK VODIO        PREDSJEDNIK 
IVAN KLARIĆ v.r        TIZIANO SOŠIĆ v.r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KLASA:021-05/18-01/1 
URBROJ:      
Pula, 11.12.2017 
 


